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csupán a zárt ülés elrendelésekor kérem, hogy a vendégek hagyják el az üléstermet. Kérek mindenkit, hogy jelentkezzen be a szavazógépbe. A gép szerint - most már helyes, mert igazodott a gép a valósághoz - 15 képviselő van jelen a tanácsteremben. Bejelentem, hogy a jegyzőkönyvet Mészárosné Margittay Katalin vezeti, az ülésről hangfelvétel készül, és a tanácskozás nyomon követhető a világhálón.Mielőtt megkezdenénk a munkát, nagyon röviden szeretnék szólni a legutóbbi tanácskozásunk óta eltelt időszak egy-két eseményéről. A legutolsó hivatalos alkalom, amikor találkoztunk, leszámítva az utóbbi napok bizottsági üléseit, a nyári szünet előtt a Szent László Napok rendezvénysorozata volt, amely, azt gondolom, hogy kellő látogatottsággal, jó színvonalon, érdekes, tartalmas programokkal került megszervezésre. És a nyár még hozott különböző programokat Kőbányára. Ezek közül az egyik legnépszerűbb az úgynevezett Piknik Mozi, amely több helyszínén a városnak komoly érdeklődést váltott ki, és van, aki helyszínről helyszínre vándorol és minden vetítésen részt vesz, míg mások a lakóhelyük környékén tekintik meg a vetítést, bár kerületen kívülről is érkeznek, vesznek részt a vetítésen. Egy még hátravan: a Richárd királyt szeptember 1-jén a Rottenbiller parkban még megnézhetjük, akár közösen is. Ami a nyár eseményei közé tartozott még, nem logikai sorrendben: elkészült egy új kerékpáros szervízpont a Sajó Sándor téren. Itt a környéken a jövőben is várhatóak olyan kerékpáros fejlesztések, kerékpáros úthálózatbővítés, amely, azt gondolom, megadja a helynek a hangsúlyt, illetve maga a Sajó Sándor tér is gazdagodott ezzel az apró kis szervízponttal. Ez már a harmadik olyan kerékpáros szolgáltatás, amit az Önkormányzat nyújt ily módon: az Óhegy park, Sibrik Miklós út - Harmat utca kereszteződése, illetve most már a Sajó Sándor téren. Tervezünk még egyet a Kápolna utcában, ahol szintén egy nagyforgalmú kerékpárút húzódik. Túl vagyunk a faltól falig takarítás akcióján a városban több helyszínen. A Fővárosi Körterület-fenntartó vállalattal szerződve valóban faltól falig takarítanak az alkalmazottak. A takarítás nyilván kiterjed a klasszikus takarításon túl a graffiti-mentesítésre is. Idén is megszerveztük a műanyagmentes júniust, kértük a cégeket, intézményeket, csatlakozzanak ahhoz az ivóvíztöltő akcióhoz, ahol egy-egy palack átadását követheti egy ivóvíztöltés. Vannak olyan nagyvállalatok, akik örömmel, első szóra csatlakoztak, mint a Dreher és az EGIS, de bízom benne, hogy egyre bővül majd a kör, és mind több helyen lehet az egyszer használatos palack helyett követni azt a példát, amit Jegyző úr is követ itt mellettem, már mellette a palackban valamilyen ital. A beruházások közül kiemelnék néhányat, azon túl, hogy az intézményekben rendre befejeződtek azok a karbantartások, amelyeket szerveztünk: nyílászárócsere, linóleumjavítás, burkolatjavítások, festések. Azontúl a nagyobb beruházások közül elkészült a sportligeti játszótér, a Mocorgó Óvoda, a Szervátiusz Jenő Általános Iskola alsó két szintjének a felújítása, több helyen játszótérfelújítás, dühöngő felújítás, illetve nagyon közel van a befejezéshez az uszoda udvarának, strandjának megújítása. Itt is az utolsó fázisnál tartunk. Rövidesen, körülbelül két héten belül a műszaki átadásra is sor fog kerülni. Bízom benne, hogy még tudunk ebben az esztendőben, szezonban egy olyan alkalmat találni, amikor a kőbányaiak kisebb hányada, de egy nagyobb létszám tud találkozni a felújított stranddal. Az utóbbi napok eseményei közé tartozott a Kőbányai Blues Fesztivál, illetve a Szent István napi ünnepségünk. Az időjárás Kőbányán is közbeszólt: a 19-én este szervezett koncertet fél kilenckor abba kellett hagynunk. És amit szeretnék még megemlíteni a nyár eseményeiből: lezárult a Tiszta udvar, rendes ház pályázat és a tanévkezdési támogatás, amelynek az összegét a Képviselő-testület 5 000-ről 8 000 forintra emelte. Jelentős részben átadtuk a kőbányai családoknak, itt az intézmények azok, akik az utalványok átadásában komoly szerepet visznek, illetve a Hivatal Ügyfélszolgálata. Szeretném még megemlíteni, hogy a nyár során is kerestük a népszámláláshoz a számlálóbiztosokat. Viszonylag kevesen vannak még, talán a szükséges létszám negyede áll rendelkezésre, úgyhogy biztatok mindenkit, hogy ismeretségi körében esetleg hívja föl a figyelmet arra, hogy jelentkezni lehet számlálóbiztosnak és részt lehet venni a népszámlálásban, amiért nyilván némi anyagi térítés is jár. A számokat meghallva persze messze nem az az összeg, ami vonzóvá tenné ezt a feladatot, bár szerintem mindig izgalmas dolog egy ilyen népszámlálásban azontúl is részt venni, vagy találkozni a feladattal.
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Az elkövetkezendő időszak eseményei közül szeretnék egy-kettőt kiemelni, illetve invitálni mindenkit. Ezen a hétvégén kerül sor a XV. Kőbányai Rendvédelmi Napra az Óhegy parkban. Az első fázisa már le is zajlott, a résztvevők labdarúgótornája már megtartásra került. Szeretnék mindenkit biztatni, hogy kövesse nyomon a Mázsa téri eseményeket, ahol egy amatőr kispályás labdarúgó-világbajnokságra kerül sor, amelyet sem az Önkormányzat, sem más nem támogat - állami szervek központi forrással. Komoly vitát kavart, hogy az Óhegy park vagy más helyszín legyen. Végül a Mázsa tér less - bár sokan azt emlegetik már, hogy közlekedési káoszt fog okozni ez a rendezvény. Én bízom benne, hogy nem, és a nagy többség nem gépkocsival fog érkezni majd a futballmérkőzésekre, ahol negyven ország csapata vesz majd részt szeptember 10-től 18-ig. Nem tudom, valaki járt-e már a Mázsa téren és környékén és figyelte-e a változást? Csupán azzal, hogy telepítésre került vagy megalapozták a pályát, a tér már ma is egészen más képet mutat, mint korábban: rendezettebb, tisztább. Nagyon komolyan töröm a fejem azon, hogy ezt az állapotot meg lehetne-e tartani, s amíg nincs más hasznosítása a területnek, legalább ezzel a műfüves pályával, kizárólag amatőr, civil sportolási lehetőséget fenntartani. Lehet, jobban járnánk, mint ha ezt elbontják, elbontjuk onnan, és ismét a viszonylag komoly feladatot jelentő gyomtalanítás is megjelenik. Majd ezen közösen elmorfondírozunk.Önkormányzati rendezvényekre is invitálnékmindenkit. A Körösi Kulturális Központban, illetve az előtte lévő területen szeptember 10-én szeretnénk megszervezni egy családi egészségnapot. A Kulturális Örökség Napja szeptember 17-én lesz, amikor Kőbányán számos helyszínt lehet majd látogatni: a Helytörténeti Gyűjteményt, a Hivatal épületét, a templom ismét nyitva lesz, a Pincerendszer is. Időben kihagytam egyet, mert utólag írtam föl: a Királyfesztet második alkalommal rendezik meg a Királydombon, szeptember 10-11-én - ez egy sűrű hétvége lesz. Invitálom a kőbányaiakat, Képviselőtársaimat is az Idősek Világnapjára, ami szeptember 30-a. Távolinak tűnik, de pillanatokon belül regisztrálni, jelentkezni szükséges, hiszen 1 000 jegyet tudunk biztosítani körülbelül a kőbányai időseknek, hogy megnézzék a Körösiben szervezett színielőadást. Tavaly szerveztük először a Zöld Családi Napot a Rottenbiller parkban. Nagy sikere volt, idén szeretnénk megismételni, október 2-ára készülnek a szervezők. Tehát erre a napra is invitálom KépviselőtársaimatÉs akkor a mai tanácskozás napirendjéről.
(Az elnök 9.20 órakor technikai szünetet rendel el az online közvetítésben fellépett technikai hiba 
elhárítása idejére.)

(Dr. Mátrai Gábor Imre képviselő 9.20 órakor megérkezik.)

Szünet

(A néhány perces technikai szünetet követően a képviselők ismét bejelentkeztek a szavazógépbe.)

Elnök: Változott a jelenlét, 16 képviselővel határozatképes most a Testület. A napirend tárgyalásánál vagyunk, Papp képviselő úr jelentkezik Ügyrendben jelentkezik? Mert csak abban tud. (Papp Zoltán képviselő jelzi, hogy nem ügyrendi kérdésben szeretne szólni.) Tehát ügyrendi kérdéseket tárgyalunk, a napirend elfogadásánál tartunk.Tájékoztatom a Testületet, hogy különös eljárásrend szerint került benyújtásra a meghívón 1., 6., 9., 12., 20. és 24. számmal jelzett előterjesztés. Ez viszonylag magas számot jelent, számos oka van annak, hogy miért különös eljárásrend szerint tudtuk ezeket benyújtani. Nyilván a nyári szünet közelsége ilyen esetben okozhat gondot, de minden napirendi pontot, azt gondolom, meg lehetett már jól ismerni.Nem került benyújtásra a meghívó szerinti 13. számmal jelzett tervezett napirendi pont, az ahhoz tartozó előterjesztés, és a bizottsági üléseket követően a tervezett 4. és 8. napirendi pontokhoz kapcsolódóan módosító javaslatok kerültek a szerverre.Szeretném kérdezni, hogy van-e valakinek javaslata napirendről történő levételre? Nincs ilyen javaslat. Felvételre van-e valakinek javaslata - rajtam kívül? Akkor én teszek egy javaslatot, mégpedig a nyilvános ülés keretében történő tárgyalással, legyen ez az utolsó, nyilvános ülésen 
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tárgyalt napirendünk: a Kelet-Pesti Tankerületi Központtal kötött támogatási szerződés módosítása. Ahhoz, hogy ezt meg tudjuk tárgyalni, minősített többséggel kell a Testületnek szavazni. Mindjárt kiderül, hogy ez meglesz-e? Indítom a szavazást.
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete 16 igen, egyhangú 
szavazattal felveszi a nyilvános ülés napirendjére az alábbi előterjesztést [247/2022. (VIII. 25.)]:

15. A Kelet-Pesti Tankerületi Központtal kötött támogatási szerződés módosítása (386. számú 
előterjesztés)
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Szeretném kérdezni, hogy van-e valakinek arra vonatkozó javaslata, hogy a sorrenden változtassunk? Nincs ilyen javaslat. Tudunk szavazni a napirend elfogadásáról.
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete 16 igen, egyhangú 
szavazattal az ülés napirendjét az alábbiak szerint fogadja el [248/2022. (VIII. 25.)]:1. A „Földgázenergia beszerzése 2022” tárgyú közbeszerzési eljárás eredményének megállapítása - Bizalmas a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján (287. számú előterjesztés)Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester2. A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat kerületi építési szabályzatáról szóló 16/2020. (XI. 26.) önkormányzati rendelet Gitár utca északi szabályozási vonalával történő módosítása (379. számú előterjesztés)Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző3. Az egészségügyi alapellátás körzeteiről szóló 30/2012. (VI. 25.) önkormányzati rendelet módosítása (377. számú előterjesztés)Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző4. A Bárka Kőbányai Humánszolgáltató Központ létszámbővítése (339. számú előterjesztés) Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester5. A „Kőbánya számít Rád” szociális alapú tanulmányi ösztöndíj iránti pályázat elbírálása (345. számú előterjesztés)Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester6. A SOCCA-Kispályás Magyar Labdarúgó Sportszövetséggel együttműködési megállapodás megkötése (381. számú előterjesztés)Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester7. Az iskolai étkezési térítési díjak beszedésével kapcsolatos feladatellátás átalakítása (371. számú előterjesztés)Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző8. A BRFK X. kerületi Rendőrkapitányság részére ingóságok átadása (370. számú előterjesztés) Előterjesztő: Mustó Géza Zoltán alpolgármester9. A Budapest X. kerület, Román utcai játszótérre játszóeszközök beszerzése (385. számú előterjesztés)Előterjesztő: Stemler Diána önkormányzati képviselő
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10. A Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Központ bronzplasztikájának megalkotása (378. számú előterjesztés]Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester11. A Magyar Labdarúgó Szövetség Országos Pályaépítési Program keretében a Liget Grund műfüves pálya felújításához szükséges önrész módosítása (349. számú előterjesztés) Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester12. A Kőbányai és Vasutas TÖREKVÉS M.K. Kulturális-Szabadidő Egyesület támogatása (382. számú előterjesztés)Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester13. Tájékoztató a lejárt határidejű végrehajtott, valamint a további intézkedést igénylő képviselőtestületi határozatokról (380. számú előterjesztés)Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző14. Tájékoztató a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2022.1-IX. havi várható likviditási helyzetéről (340. számú előterjesztés)Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester15. A Kelet-Pesti Tankerületi Központtal kötött támogatási szerződés módosítása (386. számú előterjesztés)Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester
A Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 46. § (2) bekezdés c) 
pontja alapján zárt ülésen tárgyalható napirendi pont: 16. Tájékoztató a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat tulajdonában álló lakások elidegenítésére vonatkozó kérelmekről (346. számú előterjesztés)Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester17. A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat tulajdonában álló nem lakás céljára szolgáló helyiségek elidegenítése (366. számú előterjesztés)Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester18. ABudapestX. kerület, Harmat utca 144. szám alatti park fejlesztése (364. számú előterjesztés) Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester19. A Budapest X. kerület, Kolozsvári utca 29-31. szám alatti lakóingatlan területén kerékpártároló létesítése (376. számú előterjesztés)Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester20. Fitneszeszközök telepítése érdekében a Kőbányai Szivárvány Nonprofit Kft. felhalmozási támogatási előirányzatának emelése (384. számú előterjesztés)Előterjesztő: Dr. Mátrai Gábor Imre és Molnár Róbertönkormányzati képviselők21. A Magyar Patrióták Közössége részére történelmi-ismeretterjesztő rendezvény megtartása céljára ingatlanok használatba adása (358. számú előterjesztés)Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester22. A Budapest X. kerület, Bánya utca 32. szám alatti épületben lévő tornateremnek és két tanteremnek a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Kft. részére történő térítésmentes használatba adása (343. számú előterjesztés)Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester
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23. A Budapest X. kerület, Salgótarjáni utca 49. szám alatti A lépcsőházban lévő, 262 m2 alapterületű helyiségnek a Kőbányai és Vasutas TÖREKVÉS M.K. Kulturális-Szabadidő Egyesület részére történő térítésmentes használatba adása (367. számú előterjesztés) Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester24. A Budapest X. kerület, Bebek utca 1. szám alatt lévő irodaépület földszinti helyiségeinek és udvarának ingyenes használatba adása (383. számú előterjesztés) Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester
A Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 46. § (2) bekezdés a) 
pontja alapján zárt ülésen tárgyalandó napirendi pont:25. A JCDecaux Hungary Zrt. közterület-használati hozzájárulás iránti kérelme (344. számú előterjesztés)Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester26. Szociális tárgyú fellebbezések elbírálása (335. számú előterjesztés)Weeber Tibor alpolgármesterElőterjesztő:
Az Mötv. 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján a „Földgázenergia beszerzése 2022" tárgyú 
közbeszerzési eljárás eredményének megállapítása tárgyú napirendi pont zárt ülés keretében 
tárgyalható, de ilyen igény nem érkezett, így nyilvános ülésen történik a napirendi pont tárgyalása.

1. napirendi pont:
A „Földgázenergia beszerzése 2022" tárgyú közbeszerzési eljárás 

eredményének megállapítása
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Máris egy izgalmas első napirendi ponttal kezdhetünk: a „Földgázenergia beszerzése 2022" a tárgya a napirendi pontunknak. Egy ilyen napirendi pontot tárgyalni, azt gondolom, most különös izgalommal tölthet el mindenkit: hogyan is változtak a rezsiárak és mire számíthatunk a következő esztendőben a gáz tekintetében? Azt lehet mondani, hogy a Képviselőtestület nagyon bölcs és előrelátó volt, mert már februárban úgy kalkulált a költségvetés összeállításánál, hogy a korábbi összeg hatszorosát tervezte be, bár akkor még nem szembesültünk a háború okozta nehézségekkel, de számoltunk azzal, hogy mindenképpen változni fog a gáz ára. Az a számítás azért nem tudott hajszálpontos lenni, így ha a ma megjelenő árat elfogadjuk, akkor mintegy 140 millió forintot - plusz áfát, mondja Jegyző úr -, tehát ezt az összeget még hozzá kell tennünk a korábban tervezetthez képest, de ez a Kőbányai Önkormányzat szintjén még egy kezelhető összeg. Reményét fejezi ki az ember, hogy ez ne is változzon, a jövőben maradjon itt a gázár, és akkor tudjuk teljesíteni, amit szükséges. Radványi alpolgármester úr.
Radványi Gábor: Egyetértve Polgármester úr felvezetőjével én szeretném azért egy-két számra felhívni a figyelmet. Itt az előterjesztésből kitűnik, hogy 2020-ban még 731 Ft/m3, 2021-ben 180,6 Ft/m3 volt a gáz ára, 2022-re pedig 1 183,28 Ft/m3. Ami látható, hogy 2021-hez számítva is 6,5-szeres áron tudjuk megvenni és ennek az árnak - azt kell hogy mondjam az előterjesztés olvasása alapján - még örülhetünk is, hiszen volt egyfajta árlejtés vagy árvisszafogás, mert egyébként 1 600-ért kaptuk volna durván a gázt, és így most 1 183-ért. Igazából ez négy intézményünket, illetve szervezetünket érinti: a Szivárványt, az Egyesített Bölcsődéket, a Kocsis Sándort, illetve a Vagyonkezelőt. Emellett még megemlíteném, hogy az elektromos áram, illetve a gyermekek étkeztetésével kapcsolatos költségeink is nőni fognak, és azért kértem szót, hogy a Képviselő-testület tagjait is figyelmeztessem arra, hogy egyfajta paradigmaváltást kell, úgy 
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látom, eszközölnünk a gondolkodásunkban, mert az elsődleges feladat az alapfeladatainknak az ellátása, és ehhez bele kell nyúlni, úgy tűnik, nagyon nagy mértékben a pénztárcánkba. Hiszen csak a gáz esetében 321 millió + áfa, ami valójában 407 millió forint, és akkor még a többiről nem beszéltünk. Úgyhogy ezért minden képviselőben vannak vágyak, hogy ezt csináljuk, azt csináljuk, hogy jobbá tegyük a kőbányiak életét. Én azt gondolom, hogyha ilyet megszavazunk, jobbá tesszük az adott körülmények között, ami viszont sajnos nem kedvező időszak most. Köszönöm.
Elnök: Somlyódy Csaba alpolgármester úr.
Somlyódy Csaba: Köszönöm szépen. Megnézve azokat az árakat, amelyek más önkormányzatoknál vagy mondjuk a fővárosi cégeknél, más hasonló helyeken vannak, azt kell mondanom, hogy igaza van Alpolgármester társamnak, hogy még örülhetünk, hogy ezzel megúsztuk a dolgot, mert ha nem is lényegesen, de alatta van bármilyen összehasonlító árnak. És még egy dologra hívnám fel itt a figyelmet, ami elhangzott a bizottsági ülésen is, és teljes mértékben egyetértek vele: hogyha most azt mondanánk erre, hogy ezt az emelést nem hajtjuk végre és nem fogadjuk el a jelenlegi árat és újból ki kellene írni ezt a pályázatot, ennél lényegesen rosszabb árral számolhatnánk minden valószínűség szerint és minden reális közgazdasági elemzés szerint. Én ezért gondolom, hogy ezzel nekünk most élni kellene. A másik: visszatérve a nyári szabadságból nyilván a vezetés leült Polgármester úrral megtárgyalni ezt a dolgot, hogy itt jelen pillanatban csak a földgázbeszerzés van terítéken, de nyilván, mivel nyilvános ülés, el kell mondani azt is, hogy tisztában van az Önkormányzat azzal, hogy nem csak a földgáz árában történik változás és nem csak az Önkormányzat intézményeinél csapódik le ez az árhatás, hanem más energetikai részeknél, más hasonló árucikkeknél nyilván ugyanez a drasztikus áremelés következik be, és nemcsak az intézményeknél, hanem a lakosság részéről is. Ezért abban egyeztünk meg, hogy folyamatosan nyomon követnénk, milyen intézkedéseket kell meghozni, nem várunk egyik ülésről a másikra, hanem, ha kell, akkor naponta elemezzük ezt a helyzetet, és ha kell, akkor naponta szülessenek ebben döntések. Én azt gondolom, hogy amit Radványi alpolgármester úr is mondott, hogy például át kell tekinteni, hogy eddig ugye most megnéztük, hogy lényegesen gazdaságosabbá váltak már, ha a mostani árakat nézzük, azok a beruházások, amelyek az alternatív energiának a bevezetésével vagy a berendezéseknek a felszerelésével, akár a különböző napkollektorok, napelemeknek a felhelyezése az intézményeknél, akár pedig a hőszivattyús rendszernek az alkalmazása, tehát mind afelé mutat, hogy tovább kell mennünk ezen az úton. Hiszen a számítások azt mutatják, hogy egyre inkább csökken annak az ideje, amikor ezek a beruházások meg fognak térülni az energiaárak okán. Nyilvánvalóan a másik része az, hogy mint egy egyszerű háztartásban is, nálunk is így működik, hogy ezeket valahonnan meg kell spórolni és oda kell figyelni az intézményeinknél, a Hivatalban is. Egyet nem szeretnénk, hogy a kőbányai lakosokon spóroljunk ebben a helyzetben. Nagyon nehéz időszak lesz ebből a szempontból, azt gondolom, hogy számtalan szolidaritási lehetőség és megnyilvánulás is kell ehhez a következő időszakban. Köszönöm.
Elnök: A Kőbányai Önkormányzat az elmúlt évek során mindig is nagyon érzékenyen reagált, illetve foglalkozott az energiahatékonyság kérdésével, és az elmúlt időszak beruházásai mind célozták azt is, hogy a korszerűsítés az energiahatékonyság növelésével is együtt járjon. Nem mondom, hogy nálunk volt a bölcsek köve, de éltünk azokkal a lehetőségekkel, amelyeket akár pályázatok kínáltak, akár, mondjuk a Hivatal felújításánál az a gondolkodás, hogy most gáz-, távfűtés vagy geotermikus energia, és ott a megújuló energiát választottuk. De éltünk a pályázati lehetőséggel, hiszen számos óvodánkat, bölcsődénket, általános iskolánkat szigeteltünk. Orvosi rendelő felújításnál is a megújuló energiát választottuk, a Vagyonkezelő épületénél napelemek működnek, de a gépjárműbeszerzések is ma már, ha nem is teljes egészében, de azért tartalmazzák az elektromos energiát fogyasztó eszközök beszerzését. És itt nemcsak az autóra kell gondolni, hanem kerékpárok, teherkerékpárok beszerzésére. Nyilván az lett volna a jó és szerencsés, ha az elmúlt időszakban minden intézményünket ily módon korszerűsíteni tudtuk volna. Nyilván ez szinte lehetetlen feladat, de már nem állunk rosszul. De ezelőtt is, bár a gázközbeszerzést tárgyaljuk, de akkor itt két mondattal talán szabad kitérni arra, hogy a 
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költségvetésünk, már az ez évi költségvetésünk teljesítésénél is nagyon komolyan kell vizsgálni azt, hogy működésben milyen pluszok jelennek meg. Hiszen az energián túl egyéb termékek is jelentős mértékben drágulnak, és nagyon kell vigyázni a Testületnek arra, hogy a megfelelő arányokat meg tudja találni a működés és beruházás, felhalmozás tekintetében. Az elmúlt években nagyon csúsztunk a működés egyre nagyobb aránya felé - ez a veszély most még komolyabbá válik, miközben nem szabad szem elől veszíteni, hogy vannak a feladatban beruházási típusúak is. És ahogy Alpolgármester úr mondta, komolyan végig kell majd gondolnunk, hogy milyen kötelezőn túli feladatokat finanszírozunk, és biztos, hogy a szociális kiadásaink tekintetében is majd számolnunk kell növekedéssel, hiszen biztos, hogy a településitámogatási rendszerünket felül kell vizsgálnunk, akár a támogatás mértéke, akár a rászorultsági szint meghatározásának kérdéseinél. Ezt a munkát igazából már megkezdtük, de ahogy Alpolgármester úr fogalmazott, folyamatosan végeznünk kell, monitorozva mind a költségvetés helyzetét, mind a viszonylag gyorsan változó környezetet. Úgyhogy erre biztosan föl fogunk állítani egy munkacsoportot, amely mindezt operatív módon, rugalmasan tudja végezni. No, gázár. Egyébként ha ehhez már nincs több bejelentkező képviselő, már más nem szól hozzá, akkor név szerint fogunk szavazni. Jegyző urat szeretném kérni, hogy segítsen ebben.
A közbeszerzésekről szóló 2015. évi CXLII1. törvény 27. § (5) bekezdése alapján név szerinti szavazás 
szükséges a „Földgázenergia beszerzése 2022" tárgyú közbeszerzési eljárás eredményének 
megállapítása tárgyú, 387. számú előterjesztés tekintetében. Az elnök felkéri dr. Szabó Krisztián 
jegyző urat a név szerinti szavazás lebonyolítására.

Dr. Szabó Krisztián: Köszönöm szépen. Olvasom a tisztelt képviselő hölgyek és urak nevét, és kérem, hogy igen, nem vagy tartózkodom nyilatkozattal szíveskedjenek szavazni, és kérem, hogy a mikrofont közben mindenki legyen kedves ki-be kapcsolni. Köszönöm szépen.
Az SZMSZ 64. § (2) bekezdése alapján betűrendben felolvassa a Bizottság tagjainak névsorát, akik 
„igen " „nem " vagy „tartózkodom" nyilatkozattal szavaznak.

Dr. Szabó Krisztián: Köszönöm szépen, 16 igen a szavazatok eredménye.
Elnök: Megállapítja, hogy a Képviselő-testület 16 igen, egyhangú szavazattal a 387. számú 
előterjesztést elfogadja az alábbi határozattal. (A név szerinti szavazás eredményét rögzítő 
jegyzőkönyv az ülés jegyzőkönyvének mellékletét képezi.)

249/2022. (VIII. 25.) KÖKT határozat
a „Földgázenergia beszerzése 2022" tárgyú közbeszerzési eljárás eredményének 
megállapításáról(16 igen, egyhangú szavazattal - név szerinti szavazás)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a „Földgázenergia beszerzése 2022” tárgyú közbeszerzési eljárásban megállapítja, hogy az MVM Next Energiakereskedelmi Zrt. (1081 Budapest, II. János Pál pápa tér 20.) ajánlattevő a közbeszerzési eljárásban megfelelően igazolta, hogy nem áll az eljárást megindító felhívásban meghatározott kizáró okok hatálya alatt.2. A Képviselő-testület a „Földgázenergia beszerzése 2022” tárgyú közbeszerzési eljárásban megállapítja, hogy az MVM Next Energiakereskedelmi Zrt. a szerződés teljesítéséhez előírt műszaki, illetve szakmai alkalmasságát a közbeszerzési eljárásban megfelelő módon igazolta. Gazdasági és pénzügyi alkalmassági követelmény nem került előírásra.3. A Képviselő-testület a „Földgázenergia beszerzése 2022” tárgyú közbeszerzési eljárásban megállapítja, hogy az MVM Next Energiakereskedelmi Zrt. ajánlata megfelel a közbeszerzési dokumentumokban és a jogszabályokban foglalt feltételeknek, az érvényes.4. A Képviselő-testület a „Földgázenergia beszerzése 2022” tárgyú közbeszerzési eljárásban megállapítja, hogy nincs olyan gazdasági szereplő, akit az eljárásból ki kell zárni.5. A Képviselő-testület a Kőbányai Szivárvány Szociális Gondoskodást Nyújtó Közhasznú 
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Nonprofit Kft. részére 25 793 059 Ft működési célú támogatást biztosít a „Földgázenergia beszerzése 2022" tárgyú közbeszerzési eljárás 2022. évi fedezetére a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2022. évi költségvetéséről szóló 3/2022. (II. 18.) önkormányzati rendelet (a továbbiakban: költségvetési rendelet) 12. melléklet 9. sora (Előre nem tervezett feladatok tartaléka) terhére.6. A Képviselő-testület a „Földgázenergia beszerzése 2022” tárgyú közbeszerzési eljárás eredményességének biztosítása érdekében kötelezettséget vállal az Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről szóló önkormányzati rendeletben a közbeszerzési eljárás eredményeként megkötendő szerződés maximális fogyasztási mennyiségre számított fedezetének biztosítására az 1. melléklet szerinti bontásban.7. A Képviselő-testület a „Földgázenergia beszerzése 2022” tárgyú közbeszerzési eljárásban megállapítja, hogy a közbeszerzési eljárás eredményes. A közbeszerzési eljárás nyertes ajánlattevője az MVM Next Energiakereskedelmi Zrt. tekintettel arra, hogy egyetlen érvényes ajánlatot benyújtó ajánlattevőként az ajánlata a közbeszerzésekről szóló 2015. évi CXLIII. törvény 69. § (4) bekezdése szerinti felhívást követő bírálat alapján is érvényes, továbbá az ellenszolgáltatásra vonatkozó megajánlásának (nettó ajánlati egységár: 1183,28 Ft/m3) megfelelő anyagi fedezetet az Önkormányzat biztosítja.8. A Képviselő-testület a „Földgázenergia beszerzése 2022" tárgyú közbeszerzési eljárásban felhatalmazza a polgármestert, hogy kössön földgázenergia-kereskedelmi szerződést az MVM Next Energiakereskedelmi Zrt.-vel.9. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a Kőbányai Szivárvány Nonprofit Kft. feladatellátási szerződésének módosítására, az előirányzat-átcsoportosítás végrehajtására, valamint a költségvetési rendeletben történő átvezetés érdekében a szükséges intézkedés megtételére.Határidő: azonnalFeladatkörében érintett: a Jegyzői Főosztály vezetőjea Humánszolgáltatási Főosztály vezetőjea Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője
1. melléklet a 249/2022. (VIII. 25.) KÖKT határozathoz

A "Földgázenergia beszerzése 2022." tárgyú közbeszerzési eljárásban biztosítandó fedezet

A B C E G H 1 K N

1.

Vári aló 

fogyasztás tnt ) 
2<>22 Hl-ll 

író

Szerződéses
mennyiségim 

várlsiló fogyasztás 
♦0.87)2022 10-

11 l»ó

Maximális 

mennyiségűit . 
szerződéses 

mennyiség ’ 1 3) 
2022 10-11 író

2022.évben 
bizlosltarrió fedezet a 

nyertes ajánlati ár 
szerűt/1183.28

Ft/m’/ 
(nettó. Ft)

Várható 

fogyasztás (ni ) 
2022 12 író - 

2023 10 0 l-ig

Szerződéses 
mennyiség (ni 

vár Itató fogyasztás 
* 0.87) 

2022 12 hó - 
2023 10 01-ig

Maximális 
mennyiség (m . 

szerződéses 
mennyiség* 1.3) 

2022 12 hó- 
2023 10 01-ig

2023 évben 
biaosíiaodó fedezeti 
a nyertes qjánltfi ár 
centi 71183,28 

Ft/m’/ 
(nettó, Ft)

2.
Kőbányai
Egyesített
Bölcsődék

7 430 6 464 8 403 9 943 492 27 863 24 241 31 513 37 288 765

3.
Kocsis Sándor 
Sportközpont

|9 | Í5 16 630 21 619 25 581407 68 518 59 611 77 494 91 696 932

4.

Kőbányai 
Szivárvány
Szociális 

Gondoskodást 
Nyújtó Közhasznú 

Nonprofit Kft.

21 379 18 61 Hl 24 1X0 28611 295 80 255 69 822 90 768 107 404 438

5.
Kőbányai

Vagyonkezelő Zrt.
10 400 9 048 1 1 762 13 918 213 48 130 4 1 873 54 435 64 411882

6. össaesen 58 324 50 742 65 964 78 054 407 224 766 195 546 254 210 300 802 018

Elnök: Lezárom a napirendi pont tárgyalását.
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2. napirendi pont:
A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat kerületi építési szabályzatáról 

szóló 16/2020. (XI. 26.) önkormányzati rendelet Gitár utca északi szabályozási 
vonalával történő módosítása

Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző

Elnök: Megnyitom a második napirendi pont tárgyalását, amely egy rendelet, a Gitár utca északi szabályozási vonalának a módosítása. Nem először, de remélem, most lezáró módon tárgyalja a Testület, és a Dreher Sörgyárak megfelelő módon fejlesztheti a tevékenységét. Hozzászólás nincs, szavazni fogunk.
RendeletalkotásBudapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete 16 igen, egyhangú szavazattal, az előterjesztés 1. melléklete szerint megalkotja a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat kerületi építési szabályzatáról szóló 16/2020. (XI. 26.) önkormányzati rendelet Gitár utca északi szabályozási vonalával történő módosításáról szóló önkormányzati rendeletet.
Elnök: Lezárom a napirendi pont tárgyalását.

3. napirendi pont:
Az egészségügyi alapellátás körzeteiről szóló 30/2012. (VI. 25.) önkormányzati rendelet 

módosítása
Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző

Elnök: Megnyitom a harmadik napirendi pont tárgyalását, az egészségügyi alapellátás körzeteiről szóló rendeletünket fogjuk módosítani. Szavazni fogunk.
RendeletalkotásBudapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete 16 igen, egyhangú szavazattal, az előterjesztés 1. melléklete szerint megalkotja az egészségügyi alapellátás körzeteiről szóló 30/2012. (VI. 25.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló önkormányzati rendeletet.
Elnök: Lezárom a napirendi pont tárgyalását. (A háttérből figyelemfelhívás hallatszik az 
előterjesztésben 2. mellékletét képező határozattervezet elfogadásáról.) Igen, köszönöm a figyelmeztetést. Itt is volt a silabuszban, hogy két külön szavazást kell tartani, de oly sok minden van a silabuszban, hogy ezt már átugrottam. Itt még egy határozati javaslat is szerepelt az előterjesztésben, még arról is döntenünk kell. Indítom a szavazást.
250/2022. (VIII. 25.) KÖKT határozat
háziorvosi körzet megszüntetéséről(16 igen, egyhangú szavazattal)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a 010093020-as számú háziorvosi körzetet 2022. október 1-jei hatállyal megszünteti.2. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a körzetrendezéssel érintett háziorvosi szolgáltató feladatellátási szerződésének módosítására.Határidő: azonnalFeladatkörében érintett: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetőjea Bárka Kőbányai Humánszolgáltató Központ vezetője
Elnök: Most már tényleg le tudom zárni a napirendi pont tárgyalását.
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4. napirendi pont:
A Bárka Kőbányai Humánszolgáltató Központ létszámbővítése 

Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester

Elnök: Megnyitom következő napirendi pontunkat, a Bárka bővítését. Vélhetőleg azért a jövőben kevés ilyen napirendi pontot fogunk tárgyalni. Ezt így még könnyen meg tudjuk tenni.
A Közjóléti Bizottság módosító javaslata (Dr. Szabó Krisztián szóbeli módosító 
javaslatára): A határozattervezetben a „194,8” szövegrész helyébe a „193,3” szöveg lép.Indokolás: az engedélyezett létszám meghatározása tekintetében az elírás javítása szükséges.

(339/1. módosító javaslat) 
Az előterjesztő támogatja a 339/1. módosító javaslatot.

Elnök: Indítom a szavazást.
251/2022. (VIII. 25.) KÖKT határozat
a Bárka Kőbányai Humánszolgáltató Központ létszámbővítéséről(16 igen, egyhangú szavazattal)Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete 2022. szeptember 1- jével a Bárka Kőbányai Humánszolgáltató Központ engedélyezett létszámát 193,3 főben határozza meg.Határidő: azonnalFeladatkörében érintett: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetőjea Bárka Kőbányai Humánszolgáltató Központ vezetője
Elnök: Lezárom a napirendi pont tárgyalását.

5. napirendi pont:
A „Kőbánya számít Rád" szociális alapú tanulmányi ösztöndíj iránti pályázat elbírálása 

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Az ötödik tárgyalandó kérdés a "Kőbánya számít Rád" ösztöndíjpályázatunk elbírálása. Dr. Mátrai Gábor Imre elnök úrnak adok szót.
Dr. Mátrai Gábor Imre: Köszönöm szépen a szót, Polgármester úr. Csak arról szeretném tájékoztatni a Képviselő-testületet, hogy a bizottsági ülésen egyhangúlag támogattuk ezt a szociális alapú tanulmányiösztöndíj-pályázatot, de mint a Képviselők is látják, évről évre egyre kevesebben veszik ezt igénybe. Úgy gondolom, hogy itt - a korábbi évek tendenciája alapján - a bérnövekedés állhat ennek az útjában, nem gondolom, hogy a tanulmányi eredmények rosszabbodása lenne az ok. Kezdeményeztem, hogy - mint ahogy Polgármester úr az előbb mondta, hogy a szociális támogatásokat és a települési támogatásokat is felül kell vizsgálni - a Kőbánya számít Rád szociális alapú ösztöndíjat is vizsgáljuk felül. Korábban kezdeményezésemre az egy főre eső nettó jövedelem 100 000 forintra emelkedett ennél a pályázatnál, most azt a javaslatot tettem, hogy a mindenkori minimálbérhez, ami most nettó 133 000 forint, ehhez kötnénk ennek a tanulmányi ösztöndíjnak az egy főre eső jövedelmét, továbbá azok az általános iskolások, illetve középiskolások vehetik igénybe, akik Kőbányai lakcímmel rendelkeznek. Ebben az esztendőben 30-40 pályázat volt, abból két érvénytelen. 38 gyermek fog kapni, ebből 20 általános iskolás, 18 középiskolás. A Kőbányi Önkormányzat az általános iskolásoknak ötezer forintot biztosít, a középiskolásoknak tízet. Kezdeményeztem, hogy ennek az ösztöndíjnak az összege is emelkedjen ötezer forintról hétezerre és tízezer forintról tizenkétezerre. De ez csak kezdeményezés volt, ezt természetesen a Képviselő-testület, illetve a vezetőség fogja megvitatni, továbbá attól függ hogy mennyire engedi meg ezt Kőbánya költségvetése. Köszönöm, hgy meghallgattak.
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Elnök: Köszönjük a tájékoztatást, Elnök úr. Valóban, már az előző pályázat esetében is fölmerült a módosítás szükségessége, mind a rászorultsági határ, mind a támogatás vonatkozásában. Rendeletet kell ehhez módosítanunk, de vélhetően egy rendelet keretében, a többi támogatási forma fölülvizsgálatával majd ezt meg tudjuk tenni. Nincs más hozzászólásra jelentkező, így szavazni fogunk.
252/2022. (VIII. 25.) KÖKT határozat
a „Kőbánya számít Rád" szociális alapú tanulmányi ösztöndíj iránti pályázat elbírálásáról (16 igen, egyhangú szavazattal)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a 2022 szeptemberétől 2023 januárjáig terjedő időszakra 5 000 Ft/hó „Kőbánya számít Rád” szociális alapú tanulmányi ösztöndíjat állapít meg az 1. mellékletben meghatározott általános iskolai tanulóknak.2. A Képviselő-testület a 2022 szeptemberétől 2023 januárjáig terjedő időszakra 10 000 Ft/hó „Kőbánya számít Rád" szociális alapú tanulmányi ösztöndíjat állapít meg a 2. mellékletben meghatározott középiskolai tanulóknak.Határidő: azonnalFeladatkörében érintett: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetőjea Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője a Jegyzői Főosztály vezetője

1. melléklet a 252/2022. (VIII. 25.) KÖKT határozathoz

Ösztöndíjban részesülő általános iskolai tanulók1. Andrási Attila Zoltán,2. Bánóczi Levente,3. Bodó Levente,4. Bozsodi Márk Lüfti,5. Csorba Krisztián Máté,6. Csurgó Álmos Torda,7. Csurgó Koppány Keve,8. Ferencsik Panna,9. IvádyNelli,10. Ivády Nóra,11. Korbán Ada Hanga,12. Korbán Lara Hanna,13. Kovács Edit Gréta,14. Lakatos Kevin,15. Nick Laura,16. Nick Nóra,17. Rezső Boglárka,18. Silvas Camelia Laura,19. Tömösváry Andrea Mária,20. Weich Tibor Csaba.
2. melléklet a 252/2022. (VIII. 25.) KÖKT határozathoz 

Ösztöndíjban részesülő középiskolai tanulók1. Árgyusi Noémi,2. Bánóczi Eszter,3. Bereznyák Erika Mária,4. Bereznyák Tímea Renáta,5. Borovics-Kocsis Bence,
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6. Khattab Abdul Salam,7. Kovács Dorka,8. Petrányi Ádám,9. Puskás Bálint István,10. Rédei Antónia,11. Szabó Szilvia,12. Szalma Dominik,13. Szalma Henriett,14. Szalma Zoé Zsaklin,15. Weich Klára Lilla,16. Weich Nóra Klaudia,17. Yousef Nármin Leyla,18. Zele Anna Boróka.
Elnök: Lezárom a napirendi pont tárgyalását.
A Képviselő-testület 15fővel határozatképest (Dr. Horváth Márk elhagyta az üléstermet).

6. napirendi pont:
A SOCCA - Kispályás Magyar Labdarúgó Sportszövetséggel együttműködési 

megállapodás megkötése
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Megnyitom a hatodikat: a SOCCA - Kispályás Magyar Labdarúgó Sportszövetséggel együttműködési megállapodás megkötése, előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester úr. Megadom neki a szót.
Radványi Gábor: Köszönöm. Az előterjesztő jogán, gondoltam, hogy szót kérek a SOCCÁ-val kapcsolatban, hiszen itt egy megállapodástervezetet látunk, de ennek előzményei is vannak. Igazából tájékoztatni szeretném a Testületet az elmúlt időszak SOCCÁ-t érintő eseményeivel kapcsolatban. Körülbelül júniusban keresett meg engem mint sportért felelős alpolgármestert a SOCCA Hungary Kispályás Labdarúgó Sportszövetség elnöke, hogy - amint Polgármeter úr is mondta - egy mexikói város nemet mondott rá, így Magyarország nyerte el ennek a lehetőségét. Tekintettel arra, hogy kőbányai elnöke van, ő minket keresett meg, hogy kőbányai helyszínt biztosítsunk. Ennek ő ekkor az Óhegy parkot jelölte meg, ami egyébként elsőre a vezetők tetszését is elnyerte. Ezt követően pedig helyszínmódosításra került sor - a lakosságot nem tudtuk meggyőzni abban a tekintetben, hogy az Óhegy park jó, és azok a garanciaelemek, amikről azt gondoltuk, hogy elegendőek és jók ahhoz, hogy a park további állapota biztosított, sőt még jobb legyen, ezt a lakosság ott nem fogadta el ezen a fórumon, amelyen én is részt vettem és melyet én hívtam össze. Akkor is jeleztük, hogy megvizsgálunk más helyszíneket is. A vizsgálat során jutottunk arra, hogy a Mázsa tér lenne ehhez a legalkalmasabb terület. Az Óhegy parki területtel kapcsolatban csak annyit szeretnék mondani, hogy úgy gondoltuk, hogyha a világ 40 országát idehívjuk Kőbányára, akkor az egyik legszebb parkunkban kellene biztosítani a helyszínt, és azért nem sporttelepen, mert amúgy ez egy civil kezdeményezés, illetve amatőr kezdeményezés, itt amatőr futballisták vannak, kőbányai közpénz pedig nincsen benne, kizárólag a helyszín biztosítására szorítkoztak volna, amit kértek az Önkormányzattól. Tulajdonképpen azt gondolom, hogy a városvezetés a lakóknak ezt a kérését, vagy a fórumon elhangzottak alapján ezt rugalmasan kezelte, és viszonylag gyorsan kellett is döntenünk és tudtuk is dönteni a Mázsa tér mellett, hiszen azt gondolom, hogy egy ilyen nagy rendezvényt mindenképpen társadalmi konszenzus kell, hogy övezzen vagy kísérjen, és az nem szerencsés, ha a kerület egyes lakosainak ez nem tetszik és ez ügyben inkább ellenséget látnak bennünk, mint jóakarót. Hiszen azt gondolom, hogy ez a kerületnek igen komoly presztízsemelkedést jelenthet, hiszen, mint mondtam, a világ 40 országából jönnek ide, 25 ország átveszi a 
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tévéközvetítést, és itt lesz gyakorlatilag minden nap 2-3 ezer ember, reményeink szerint. Amit itt szervezésben még pluszban hozzá tudtunk tenni, az az, hogy kőbányai vállalkozókat kértünk arra, hogy itt az adott területen a verseny időszakában a vendéglátást biztosítsák, illetve a KŐKERT is közreműködik olyan szempontból - nem pénzzel és anyagilag, hanem hogy a környezetet próbáljuk rendbetenni. Úgyhogy az esemény itt szeptember 10. és 18. között egy új helyszínen, Kőbánya mértani középpontjában valósul meg, és szeretném a Képviselőket arra kérni, hogy ha bármilyen kritika illeti esetleg - akár a közösségi oldalakon, akár telefonhívások alapján - a kerületet, itt nekünk nem kell ezzel az úthálózatot fejleszteni és nem kell attól félni, hogy parkolási problémák lesznek, hiszen a 28-as villamos, a 9-es busz, illetve a 3-as villamos, illetve még a Vaspálya úton a 151-es busz szintén errefelé jár, tehát jól megközelíthető helyen van, meg - tekintettel arra, hogy itt nagy területek vannak - a parkolás ott is biztosítható lesz. Én úgy gondolom, hogy ebben konszenzusra tudtunk jutni, politikai konszenzusra mindenképpen, remélem, hogy a társadalmi konszenzus is megvan ebben, és kérek mindenkit, hogy örömmel és büszkén propagálja ezt a rendezvényt, mert szeretnénk tényleg egy nagyon jó rendezvényt csinálni. Úgyhogy ez kőbányai költségvetési pénzt nem igényel. Munkát igen, szervezési munkát - részemről is, egyszer azért hívnak, hogy hogyan lehet a leggyorsabban a vizet bevezetni, máskor azért, hogy a gimnazista gyerekeknek az önkéntes munkáját a közhasznú munka vagy közmunka pont beszámítással biztosítani tudjuk, itt is felvettük a kapcsolatot. A rendőrség szintén készen van, a polgárőrség szintén, úgyhogy ez egy kőbányai, sokakat érintő megmozdulás, és én azt gondolom, hogy a kerület összetartását mindenképpen erősíti. Köszönöm.
Elnök: Kovács Róbert tanácsnok úr.
Kovács Róbert: Köszönöm szépen. Polgármester úr már a bevezetőjében két mondat erejéig kitért az eseményre és a Mázsa téri helyszínre. Tulajdonképpen kiénekelte a számból a sajtot, mert épp azt szerettem volna fölvetni, hogy a Mázsa téren ez a létesítmény - azt hiszem nevezhetjük így -, gondolkodjunk el ezen, hogy hátha ott tudna maradni. Azért majd mondanék erről egy gondolatot, de visszatérve az Óhegy parkkal kapcsolatos felvetésre, én nagyon örülök annak, hogy egy ilyen bölcs döntés született. A tanulságot megint levonhatjuk, hogy a lakossági akarattal vagy a lakossági véleménmyekkel, ellenérzésekkel nem mehetünk ilyen módon szembe. Ez még akkor is így van, hogyha - aki követte a közösségi médiában vagy a lakossági fórumon az eseményeket, az láthatta, hogy több olyan gondolat is beszivárgott ebbe a diskurzusba, ami nem oda való volt. Most nem akarom ezt bővebben kifejteni, aki ott volt, az tudja, mire gondolok. Ettől függetlenül a lakossági véleménnyel így nem mehetünk szembe, és örülök annak, hogy egy ilyen bölcs döntés született, és a szavaidból, Alpolgármester úr, azt szűröm le, hogy te is így gondolod ezt, és ennek örülök. A Mázsa térrel kapcsolatban pedig amit akartam fölvetni, hogy ha már ez a létesítmény itt Kőbányán marad - és nemcsak adni jó, hanem kapni is jó -, én örülök, hogy ez itt marad. Viszont felvetődik az a gondolat, hogy mi fog ittmaradni: maga a burkolat, a hozzá kapcsolódó palánk, kerítés, egyebek? Ha ezt át akarjuk valahova majd helyezni, akkor annak költsége lesz, ahhoz forrást kell majd találni. Ha itt tudna maradni a Mázsa téren, akkor nyilván ez a forrás nem szükséges. A legutóbbi, talán heti hír volt az, amit olvastam, hogy megjelent az a 117 tételből álló lista, amit a Lázár János-féle minisztérium tett közzé azokról a beruházásokról, amik nagy valószínűség szerint el fognak maradni ebben a ciklusban, felülvizsgálatra kerülnek. Ebben benne van a Mázsa téri sportkomplexum is. Itt ettől kezdve azt lehet mondani, hogy nagyobb összegben lehet fogadni arra, hogy nem fog megépülni 2025-ig ez a komplexum Kőbányán. Innentől kezdve érdemes gondolkodni azon, hogy ez a SOCCA-futballpálya maradhatna-e a Mázsa téren és ott használhatnánk-e közösségi célra vagy bármi egyéb célra. Ezt szerettem volna fölvetni.
Elnök: Akkor a SOCCA kapcsán egy-két kérdésről. A nyár során megkapta az Önkormányzat azt a tájékoztató levelet a BMSK-tól, melyben arról informáltak minket, hogy az a közbeszerzés, amelyet indítottak a Mázsa téri fejlesztésre, az lezárult, és nem ment át teljesülésbe, hiszen olyan feltétellel zárták le közbeszerzést, hogy az csak akkor lesz hatályos, érvényes, ha ahhoz a forrást 
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is biztosítja az állam. Ez nem történt meg, így július elején a kötelem véget ért, és ahogy Tanácsnok úr említette, valóban felülvizsgálja a Kormány a tervezett beruházásokat, köztük a Mázsa térit is. A Kormánnyal kötött megállapodásunk értelmében amennyiben egy meghatározott ideig nem történik itt fejlesztés, akkor az Önkormányzatnak vissza kell kapni a területet, így vélelmezem, hogy ezt majd vissza fogjuk kapni. Bár még a felülvizsgálatnál tartunk és még nem mondta senki azt, hogy akkor ezt végleg kihúztuk. Ahogy halad előre a világbajnokság helyszínének a kialakítása, egyre látványosabb és egyre inkább megtetszik a szemlélőnek az a lehetőség, hogy ez a rendezett állapot fönnmaradjon. Ezért tegnap is megnéztük Alpolgármester úrral, és váltottunk a SOCCA Szövetséggel is két szót, akik nagyon örülnének, ha maradhatna ezen a helyszínen a pálya, amelynek az alapozását most elvégzik, leterítik a műfüvet, de ez egy nehéz és bonyolult kérdés, hiszen jelen pillanatban nincs a tulajdonunkban még a terület. A BMSK egy elég jelentős összegért adta bérbe a SOCCA Szövetségnek. Nyilván vizsgálni kell a különböző szempontokat - ha visszakapnánk a területet, az, hogy ez a pálya itt maradhat-e, a szabályozásnak mennyire felel meg, hogyan lehet infrastrukturális feltételeket biztosítani, a vizet, villanyt, csatornát, öltözőhelyiséget, hiszen egy ilyen helyszínhez ez mindenképpen szükséges. A SOCCA Szövetség elnöke egyébként azt mondta, hogy ő nagy örömmel látná, ha ez itt maradhatna. Nyilván a lelátó az, ami különösen emelni fogja majd az egészet és egyfajta sportcsarnokká? - nem is tudom -, tehát egy ilyen kis stadionná formálja, az elég sokba kerül. Annak a bérleti díja erre a rendezvényre is 26 millió forint. Hangsúlyozom, hogy ebben nincs önkormányzati pénz, tehát ezt a SOCCA Szövetség, illetve a szponzorai állják. De azt is fölvetette Csuhái Tibor úr, hogy ha ez egy igazi civil és kifejezetten amatőr sportot szolgáló helyszín lehetne, ahol pingpongasztalok, teqball asztal, streetworkout pálya - ezek viszonylag olcsón, egyszerűen elérhetőek - kerülne telepítésre egy kis fatelepítéssel, akkor az átmeneti hasznosításként, amíg a Mázsa tér nem találja meg a végső funkcióját, addig működni tudna. Itt nagyon komoly gondot jelent majd a jövőbeni fejlesztéseknél - és az állami fejlesztésnek része lett volna ez a közlekedési beruházás, ami a Mázsa teret működőképesebbé tette volna. Ennek az elmaradása, azt gondolom, minden fejlesztést nehezíteni vagy gátolni fog a környéken, hiszen itt bárki is fejlesztene, jelen feltételek, szabályozás szerint sokmilliárdot vagy akár tízmilliárdot, többtízmilliárdot kellene közlekedésfejlesztésre költenie. Igazából az egész beruházás elmaradásából ez az, ami nagyon fáj majd, vagy hosszú távon hiányozni fog. Radványi Gábor alpolgármester úr.
Radványi Gábor: Ezt a mai előterjesztést én szorgalmaztam, hiszen alapvetően csak szóbeli megállapodás született eddig a pályára vonatkozólag. Tehát azt tudjuk, hogy van egy 46x26 öles pálya, amit a SOCCA Szövetség szóbeli ígérete alapján adna a rendezvény lezártakor. Azért gondoltam, hogy ezt mindenképpen foglaljuk írásba, hogy mi az, amit mi adunk és miaz, amit mi kapunk. És ebben a megállapodásban szerepel ez a pálya, tehát, ha pénzben is ki akarjuk fejezni, ez a húszmilliós pálya Kőbányán marad. A SOCCA Szövetség elnöke egyébként úgy teszi le a pályát, hogy az alapnak a kavicságy fölé tesz- emlékeim szerint azt mondta -, egy kétcentis gumis, keményebb gumis réteget és arra teszi rá a műfüvet, ami a hosszú távú működtetését is biztostani tudja. Tehát ez nem olyan, hogy kibír egy hetet és akkor gyorsan föltekerjük a műfüvet és elvisszük, ez hosszú távon is működtethető. Ami számomra mindenképpen meggyőző és azóta, hogy tegnap ott voltunk, hasonlóan kattog az agyam, mint Kovács képviselőnek, hogy ezt hogyan lehetne valamilyen módon tényleg hasznossá tenni. És ő elmondta, hogy sok kőbányaival találkozik, aki azt mondja, hogy nincs hova mennie, mondjuk, ha focizni akar, van egy csapata, mert egyszerűen a sportegyesületek lefoglalják azokat a pályákat, akár az iskolákban is tele vannak a pályák. És igazából valóban kellene egy olyan amatőr hely, ahova a kőbányai polgár azt mondja, hogy most idejön és akkor odatesz négy-öt pingpongasztalt, négy-öt teqballasztalt és akkor mellette még itt lenne ez, és ahogy Polgármester úr is mondta, ez mindenképpen továbbgondolandó, csak most még nem tartunk itt. Én most az elsődleges célnak azt látom, hogy sikeresen történjen meg ez a világbajnokság, s ha ez megtörténik, akkor utána lehet, hogy újabb előterjesztések jönnek. Nyilván a Magyar Állammal is, mint tulajdonossal lehet beszélni, hogy esetleg a karbantartást bevállalva, használati jogot addig biztosítson az Önkormányzat számára 
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az adott területre, amíg nem kerül esetleg vissza a tulajdonunkba. Tehát ezek most egyelőre csak fantáziálgatások, de a későbbiekben mindenképpen ezzel foglalkozni szeretnénk.
Elnök: Mustó Géza alpolgármester úr.
Mustó Géza Zoltán: Ahhoz csatlakoznék, amit Polgármester úr mondott, hogy a Mázsa tér közlekedésfejlesztése. Ugye az a sportlétesítmény, ami tervezve volt a Mázsa térre, annak volt egy olyan tétele, amely mindenképpen szimpatikussá tette az esetleg a létesítménnyel kapcsolatban fanyalgókat is, a közműfejlesztés. Tehát ezt tudomásul kell venni. Az elmúlt időszakban a csapadék olyan rapid módon érkezik, ami gyakorlatilag azt az elmúlt időszakban is már létező, de most már egyre gyakoribb helyzetet állítja elő, hogy a Mázsa térnél megáll a víz egy komolyabb esőzés után. És az a közel 8-10 milliárdos közműfejlesztés, amit ott mindenképpen végre kellene hajtani, az gyakorlatilag ennek a beruházásnak része lett volna. Enélkül, azzal együtt, hogy támogatom és jó gondolatnak tartom, hogy létrejöjjön ott egy ilyen amatőr sportközpont, azért ezt figyelembe kell venni, hogy ha ez a beruházás valamilyen módon nem tud elindulni, akkor ez folyamatosan problémát fog jelenteni, amikor például egy ilyen sporteseményt megközelítenek az emberek, és előtte, hála a jó Istennek, mondjuk esett is az eső. Köszönöm.
Elnök: A Mázsa tér, azért lássuk be, a fővárosnak vagy Kőbányának egy olyan tere, ami többre hivatott, tehát amikor ilyen típusú gondolatok megfogalmazódnak, akkor azért tudni kell, hogy ez átmeneti hasznosítást jelenthet. Az egyébként biztos, hogy annál a korábban megszokott állapotnál jobbat hozhatna, mint ami most már több évtizede jellemzi a Mázsa teret. De azt azért tartsuk szem előtt, hogy ez átmeneti. És még egy dologról hadd szóljak, bár nagyon messze van a SOCCA-tól - helyszínében nem, témájában és a napirendtől igen-, de akkor, ha már szóba került a Mázsa tér, hadd szóljak róla kicsit kitekintő módon. Komoly terhet jelent a Mázsa utca lezárása a közlekedők számára. A Mázsa utca megnyitásának egyik fő akadályát az egyik telekingatlanon kiásott mély gödör jelentette, ami megtelt vízzel, a szád falazása sok-sok kívánnivalót hagy maga után, így alámosta az ott összegyűlő talajvíz a Mázsa utcát, a csatornarendszert tönkretette. A NAV az elmúlt hetekben feltöltötte a gödröt, megszűnt a Mázsa tó és rövidesen le is fogja zárni a terület feltöltését. A tulajdonos tervei szerint, legalábbis a bemutatott elképzelések szerint - a Tervtanács is foglalkozott már vele, Főépítész asszony? A Tervtanácsnál is volt már a Mázsa tér, igen. Építési engedély is van. Gondolhatnánk, hogy majd rövidesen fejlesztés is indul - ebben azért én nem vagyok teljesen biztos. De a Mázsa utca a mi utcánk, és bizony hiányzik a tér forgalmát biztosító utak közül, úgyhogy ez majd egy komoly kihívás lesz, hogy mit is kezdjünk a Mázsa utcával, mert annak az újjáépítése nem biztos, hogy ezen időszak költségvetési lehetőségeit figyelembe véve elérhető, de mindenképpen szükséges lenne. Megrendeltünk egy olyan geofizikai vizsgálatot, amely megmutatja, hogy milyen mértékű a károsodás, üregesedés, és akkor majd ezzel tudunk foglalkozni ennek az eredménynek az ismeretében. No, SOCCA. Most szavazni fogunk akkor.
253/2022. (VIII. 25.) KÖRT határozat
a SOCCA - Kispályás Magyar Labdarúgó Szabadidő Sportszövetséggel együttműködési 
megállapodás megkötéséről(15 igen, egyhangú szavazattal)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a SOCCA - Kispályás Magyar Labdarúgó Szabadidő Sportszövetséggel (székhelye: 2173 Kartal, Baross utca 2.) 2022. szeptember 1-jétől 2024. október 1. napjáig tartó határozott időre együttműködési megállapodást köt. A Képviselő-testület a megállapodást az 1. melléklet szerinti tartalommal jóváhagyja.2. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az 1. pont szerinti együttműködési megállapodás aláírására.Határidő: 2022. szeptember 5.
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Feladatkörében érintett: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője
1. melléklet a 253/2022. (VIII. 25.) KÖKT határozathoz KCO/405-1/2022

EGYÜTTMŰKÖDÉSI MEGÁLLAPODÁSamely létrejött egyrészről Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat (székhelye: 1102 Budapest, Szent László tér 29., adószáma: 15735739-2-42, PÍR száma: 735737, bankszámlaszáma: OTP Bank Nyrt. 11784009-15510000, képviseli: D. Kovács Róbert Antal polgármester megbízásából Radványi Gábor alpolgármester) mint támogató (a továbbiakban: Önkormányzat),másrészről a SOCCA - Kispályás Magyar Labdarúgó Szabadidő Sportszövetség (székhelye: 2173 Kartal, Baross utca 2., nyilvántartási száma: 13-02-0008151, bejegyzési száma: 37.Pk.60.457/2021/4., adószáma:19323718-l-13, bankszámlaszáma: OTP Bank Nyrt. 11748045-24820606-00000000, képviseli: Csuhái Tibor elnök) mint támogatott (a továbbiakban: SOCCA),(a továbbiakban együtt: Felek) között az alulírott napon, helyen és feltételekkel.1. A Felek megállapítják, hogy a SOCCA - Kispályás Magyar Labdarúgó Szabadidő Sportszövetség Budapest Főváros X. kerület közigazgatási területén működő - az egyesülési jogról, a közhasznú jogállásról, valamint a civil szervezetek működéséről és támogatásáról szóló 2011. évi CLXXV. törvény 2. § 6. pont b) alpontja, valamint 4. § (2) bekezdése alapján - önálló jogi személyiséggel rendelkező civil szervezet, amely arra törekszik, hogy regionális liga szinten, heti rendszerességgel lebonyolított országos bajnokságokat indítson. A SOCCA szakmai célkitűzése, az országban dolgozó sportszakemberek (szervezők, játékvezetők, csapatvezetők, leendő szponzorok) között elindítani egy összefogást, amely a kispályás labdarúgó társadalom egységesítését, a sportág fejlődését szolgálhatja rövid- és hosszútávon.2. A Felek megállapodnak abban, hogy a SOCCA World Cup ISF 2022 kispályás labdarúgó világbajnokság (a továbbiakban: sportrendezvény) megszervezése és lebonyolítása, valamint az Önkormányzat sporttal kapcsolatos feladatainak végrehajtása érdekében együttműködnek egymással. A Felek az együttműködés időtartamát 2022. szeptember 1-jétől 2024. október 1. napjáig határozzák meg.3. A SOCCA az együttműködés keretében vállalja, hogya) a sportrendezvény lebonyolítását követően a 46x26 méter méretű műfüves pályafelületet ajándékba adja az Önkormányzat részére,b) a sportrendezvény médiafelületein (molinó, saját honlap, sajtótájékoztatók) feltünteti az Önkormányzat lógóját és Kőbánya címerét a támogatók között,c) az Önkormányzattal közösen aktívan részt vesz sajtótájékoztatókon, lakossági fórumokon a lakosság tájékoztatása érdekében.4. Az Önkormányzat az együttműködés keretében vállalja, hogya) részt vesz a sportrendezvény szervezésében,b) a sportrendezvényhez köthető közös sajtótájékoztatókhoz helyiségként biztosítja a tulajdonában álló intézményeket,c) saját médiafelületein (önkormányzati honlap, Kőbányai Hírek, TV10, közösségi oldalak) népszerűsíti a sportrendezvényt, valamintd) tájékoztatja a lakosságot a sportrendezvény körülményeiről (rendezvénnyel kapcsolatos információk).5. A Felek megállapodnak abban, hogy a SOCCA a sportrendezvény lebonyolítását követően a 46x26 méter méretű műfüves sportburkolatot ingyenesen tulajdonba adja az Önkormányzatnak, amelyet az Önkormányzat a tulajdonában lévő területen elhelyez.
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6. Az Önkormányzat vállalja, hogy külön megállapodás alapján az ajándékba kapott műfüves sportfelület használatát 8 óra/hét időtartamban, 2022. október 1. napjától 2024. október 1. napjáig ingyenesen biztosítja a SOCCA számára.7. A műfüves pálya használhatatlanná válása esetén az Önkormányzat nem köteles a SOCCA- nak másik sportlétesítményt biztosítani a megállapodás időtartama alatt.8. Az Önkormányzat Képviselő-testülete a jelen együttműködési megállapodást a(z) 253/2022. (VIII. 25.) KÖKT határozatával hagyta jóvá.9. Kapcsolattartásra és ellenőrzésre jogosult az Önkormányzat részérőla) a Kőbányai Polgármesteri Hivatal Humánszolgáltatási Főosztály Köznevelési és Civilkapcsolati Osztály,b) a Belső Ellenőrzési Osztály.Kapcsolattartó a SOCCA részéről: Csuhái Tibor elnök.10. A SOCCA tövényes képviselője kijelenti, hogya) a jelen megállapodásban foglalt adatok, információk teljeskörűek, valódiak, hitelesek;b) a SOCCA-nak nem áll fenn tartozása az Önkormányzattal, önkormányzati költségvetési szervvel és az Önkormányzat kizárólagos tulajdonában álló gazdasági társasággal szemben,c) a SOCCA megfelel a rendezett munkaügyi kapcsolatok követelményének,d) a SOCCA a nemzeti vagyonról szóló 2011. évi CXCVI. törvény (a továbbiakban: Nvtv.) 3. § (1) bekezdés 1. pontja c) alpontja, valamint az államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény (a továbbiakban: Áht.) szerinti átlátható szervezetnek minősül,e) a SOCCA nem áll jogerős végzéssel elrendelt végelszámolás, felszámolás alatt, ellene jogerős végzéssel elrendelt csődeljárás vagy egyéb, a megszüntetésére irányuló, jogszabályban meghatározott eljárás nincs folyamatban,f) a közpénzekből nyújtott támogatások átláthatóságáról szóló 2007. évi CLXXXI. törvény 6. §- ában foglalt kizáró körülmények a SOCCA-val szemben nem állnak fenn, valamintg) a SOCCA-nak nincs 60 napon túli, lejárt és ki nem egyenlített köztartozása (adó, vám, járulék).11. A Felek rögzítik, hogy a Megállapodás megkötése és teljesítése során a Megállapodással összefüggésben természetes személy alkalmazottjaik, képviselőik, közreműködőik (a továbbiakban együttesen: Közreműködő) személyes adatának kezelésére kerül sor. Saját Közreműködője tekintetében mindegyik fél adatkezelő, az adatkezelő fél Közreműködője tekintetében a másik fél a címzett.A Felek a Közreműködők személyes adatát a Megállapodás kezelése, a Megállapodás teljesítése során a dokumentumok nyilvántartása, számlakezelés, valamint az üzleti partnerek elérhetőségének szervezeti egység szintű nyilvántartása céljából kezelik, a teljesítéshez, a jogi igény érvényesítéséhez és a számlázáshoz, valamint a vonatkozó jogszabályi rendelkezéseknek való megfeleléshez szükséges időtartamig.A Felek kijelentik, hogy saját Közreműködőiket az adatkezelésről tájékoztatták.A Felek tudomással bírnak arról, hogy a jelen pontban foglalt kötelezettségük nem teljesítéséből vagy késedelmes teljesítéséből eredő következményért teljes kártérítési felelősséggel tartoznak.12. A jelen megállapodásban nem szabályozott kérdésekben a Polgári Törvénykönyvről szóló 2013. évi V. törvény rendelkezései az irányadók.13. A megállapodás a Felek általi aláírását követően, a későbbi aláírás időpontjában jön létre érvényesen és lép hatályba.14. A jelen megállapodás három oldalon három példányban készült.A Felek jelen megállapodást elolvasás és értelmezés után - mint akaratukkal mindenben megegyezőt - jóváhagyólag aláírták.Budapest, 2022. szeptember „ " Budapest, 2022. szeptember „
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Budapest Főváros X. kerület Kőbányai SOCCA - Kispályás Magyar Labdarúgó 
Önkormányzat Szabadidő SportszövetségD. Kovács Róbert Antal polgármester Csuhái Tibor elnökmegbízásábólRadványi Gábor alpolgármesterPénzügyi ellenjegyzés:Novák AndreaosztályvezetőSzakmai és jogi ellenjegyzés:Kálmánná Szabó Judit Dr. Kappel Patrícia osztályvezető kamarai jogtanácsos

Elnök: Lezárom a napirendi pont tárgyalását.
7. napirendi pont:

Az iskolai étkezési térítési díjak beszedésével kapcsolatos feladatellátás átalakítása 
Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző

Elnök: Megnyitom a hetedik napirendi pont tárgyalását, az iskolai étkezési térítési díjak beszedésével kapcsolatos feladatellátás átalakítása az előterjesztés tárgya. Többedszer alakítjuk át. Indítom a szavazást.
254/2022. (VIII. 25.) KÖKT határozat
az iskolai étkezési térítési díjak beszedésével kapcsolatos feladatellátás átalakításáról (15 igen, egyhangú szavazattal)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete az iskolai étkezési térítési díjak beszedésével, valamint az étkezési megrendelések és lemondások rögzítésével kapcsolatos feladatok megbízási szerződés keretében történő ellátását megszüntetni.2. A Képviselő-testület Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Polgármesteri Hivatal engedélyezett létszámát 2022. szeptember 1-jétől 2 fővel megemeli, és 316 főben állapítja meg.3. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az 1. pont szerinti megbízási szerződések megszüntetésére, a szükséges előirányzat-átcsoportosítás végrehajtására és az egyéb kapcsolódó intézkedések megtételére.Határidő: 2022. szeptember 1.Feladatkörében érintett: a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetőjea Jegyzői Főosztály vezetője
Elnök: 15 egyhangú szavazattal döntöttünk arról, hogy olcsóbb és jobb legyen, ahogy Jegyző úr itt mondta mellettem. Bízom benne, hogy valóban így is lesz, bár eddig is igyekeztünk, hogy jól oldjuk meg a feladatot, ami nem igazán a mienk kéne hog legyen jelen körülmények között. Lezárom a napirendi pont tárgyalását.

8. napirendi pont: 
A BRFK X. kerületi Rendőrkapitányság részére ingóságok átadása 

Előterjesztő: Mustó Géza Zoltán alpolgármester

Elnök: A következő napirendi pontunk a BRFK X. kerületi Rendőrkapitányság részére ingóságok átadása, amelynél a határozattervezethez Jegyző úr megfogalmazott egy módosító javaslatot, melyet az előterjesztő, Alpolgármester úr támogatott. Ennek ismeretében szavazhatunk.
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A Gazdasági Bizottság módosító javaslata (Dr. Szabó Krisztián szóbeli javaslatára): A határozattervezet 1. pontjában az „1 207 970 Ft" szövegrész helyébe az „1 207 980 Ft" szöveg, az „5 858 102 Ft" szövegrész helyébe az „5 681 980 Ft" szöveg lép.Indokolás: az adatok pontosításra kerültek. (370/1. módosító javaslat)

Az előterjesztő támogatja a 370/1. módosító javaslatot.

255/2022. (VIII. 25.) KÖKT határozat
a BRFK X. kerületi Rendőrkapitányság részére ingóságok átadásáról(15 igen, egyhangú szavazattal)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Budapesti Rendőr-főkapitányság X. kerületi Rendőrkapitányság (a továbbiakban: Rendőrkapitányság) részére átadandó bútorzat, valamint recepciós pult készíttetéséhez szükséges 4 474 000 Ft + 1 207 980 Ft áfa (összesen 5 681 980 Ft) összeget a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2022. évi költségvetéséről szóló 3/2022. (II. 18.) önkormányzati rendelet 12. melléklet 9. sora (Előre nem tervezett feladatok tartaléka) terhére biztosítja.2. A Képviselő-testület a Rendőrkapitányság részére átadandó sátor, asztal és hat szék beszerzésére 176 132 Ft + 47 556 Ft áfa (összesen 223 688 Ft) összeget biztosít a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2022. évi költségvetéséről szóló 3/2022. (II. 18.) önkormányzati rendelet 12. melléklet 9. sora (Előre nem tervezett feladatok tartaléka) terhére.3. A Képviselő-testület az 1. és 2. pont szerinti ingóságokat a Rendőrkapitányságnak ingyenes használatba adja.4. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az előirányzat-átcsoportosítás és előirányzat-módosítás végrehajtására, valamint az ingyenes használatba adásról szóló szerződés aláírására.Határidő: 2022. augusztus 31.Feladatkörében érintett: a Jegyzői Főosztály vezetőjea Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője
Elnök: Lezárom a napirendi pont tárgyalását.
A Képviselő-testület 16 fővel határozatképest (Dr. Horváth Márk visszatért az ülésterembe).

9. napirendi pont:
A Budapest X. kerület, Román utcai játszótérre játszóeszközök beszerzése 

Előterjesztő: Stemler Diána önkormányzati képviselő

Elnök: Következő napirendi pontunk a Román utcai játszótérre játszóeszközök beszerzése. Az előterjesztő Stemler Diána önkormányzati képviselő, aki a költségvetésben biztosított képviselői keret terhére szeretne kapcsolódni az egyébként folyamatban lévő Román utcai fejlesztéshez. Megadom a szót az előterjesztőnek.
Stemler Diána: Köszönöm szépen a szót. Tisztelt Polgármester úr, tisztelt Képviselő-testület! Szerintem kicsit régi elmaradása Kőbányának annak biztosítása, hogy a Kápolna utcában és környékén lakók méltó körülmények közé vihessék a gyermekeiket játszani délutánonként. Úgyhogy annyit szeretnék mondani, hogy köszönöm szépen a Hivatal munktársainak a segítségét, és kérem a Képviselő-testület tagjait, hogy támogassák ezt az előterjesztést. Köszönöm szépen.
Elnök: Támogatni fogjuk és nekünk nem tisztünk, hogy a kőbányai lakosság tevékenységét valamiféle kritikával illessük, de azért tegyük ezt meg és ne habozzunk ezt se megtenni. Ezt a játszóteret 2014 környékén újította fel az Önkormányzat, elég jelentős invesztícióval. Egy 
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megfelelő játszótérhasználat sokkal tovább jó színvonalat tudna biztosítani, tehát az, hogy a játszótér ilyen állapotú most, az nemcsak az Önkormányzat felelőssége. Azt gondolom, minden felújított játszóteret, hogyha kellő, megfelelő módon, szülői odafigyeléssel használjuk, akkor azért ott bizonyos eszközeink többet kell, hogy bírjanak, mint 6-7 esztendő. Nyilván az is benne van esetleg, hogy nem megfelelő módon, a megfelelő eszközöket találtuk meg, de ezeknek a játszótereknek a karbantartása, minőségi ellenőrzése, a megfelelőség ellenőrzése, tanúsítványok beszerzése folyamatos. Szívesen látnám, hogyha ott a Kápolna-Román-Bolgár térségében a lakosság aktívabban kapcsolódna be a tisztaság megőrzésébe, a környezet állapotának jobb megőrzésébe. Kovács Róbert képviselő úr.
Kovács Róbert: Köszönöm szépen, Polgármester úr. Csak azért kapcsolódnék be ebbe a párbeszédbe egy pillanatra, mert a Pázsitfű utcai játszóterünk gyönyörű lett azzal a műfüves megoldással.
Elnök: Igazi élő fű.
Kovács Róbert: Igazi élő fű, így van. Gyönyörű. Nekem a hátsó kertünkből kinézni is jó, megmondom őszintén, ott van pont, szomszédosak vagyunk, a gyerekzsivaj pedig abszolút mindenkinek kedves a lakók közül. De van ott más is, nemcsak zsivaj. Ugye arról volt szó, hogy - itt csak árnyalni szeretném, hogy a lakosságnak a tevékenysége hogyan befolyásolja egy játszótérnek az állapoltát -, ugye arról volt szó, hogy ez ilyen korlátozott életkorral, 8-10 éves gyerekek számára alkalmas, ennek megfelelő játékokkal felszerelt játszótér lehetne, lett is. Viszont az a tapasztalat így nyár vége felé, hogy bejönnek rendszeresen kamaszkorú, 12-14 éves csapatok. Állva hintázik a lengőhintán, behozza magával ezeket a kis hordozható, elég kellemes hangot adó eszközöket stb. Tehát ez a tapasztalat. Nem azok a gyerekek fogják tönkretenni a játékokat, akiknek készült, az a nyolcéves gyerek, hanem az a 12-14 éves, aki úgy használja, ahogy nem kellene. Nem is kéne, hogy használja. Volt már erről egy-két beszélgetés hivatali munkatársakkal, közterületfelügyelettel, és igazából az a megoldás, ahogy látom, hogy kihívjuk a köztereseket minden alkalommal, egyéb megoldás erre nemigen kínálkozik vagy nem nagyon látszik. Ezt csak azért vetem így föl, hogy a Román utcában is hasonló a helyzet: hogyha olyan egyének szállják meg a teret, akiknek nem oda kéne menniük, hanem inkább elküldjük a Sportligetbe. Megmondom: gyerekek, ott a Sportliget, ott lehet nyugodtan galerizni, de oda jönnek mégis, mert ott jobban érzik magukat. Tehát kellene egy kicsit ezen gondolkozni, hogy milyen megoldás volna arra, hogy azoknak társuk fönn a játszóteret, akiknek készült. Köszönöm.
Elnök: Ez komoly gondot okoz, nem csak ezen a játszótéren. Hogyha visszaemlékeznek Képviselő-társaim, a Gyakorló utcában kialakítottunk egy játszóteret az Árkád mögött, majd pillanatok alatt elfoglalták a környező szakközépiskola diákjai, és ott sok minden történt, hogy másként ne fogalmazzak. (A háttérből kérdés: te ezt honnan tudod? Derültség.). Ott voltam. írták, jelezték, olvastam a közösségi oldalakon. Részletes beszámoló jelenik meg rendre. És ugyanez történik a Kékvirág parkban, és nemcsak a gyerekek, fiatal felnőttek, hanem a hajléktalan személyek is elfoglalják a felújított területeket, ivóvízvételezési lehetőség van. És ez érdekes, mert a Pázsitfű utcai játszótér ott van évtizedek óta, és akkor, amikor csúnya volt, nem keresték a környékbeli fiatalok. Most szívesen mennek ők is oda. Ez folyamatosan gondot jelent, és valóban nagyon nincs más megoldás, mint a felügyelet értesítése, hiszen több mint nyolcvan játszóterünk van. Számos helyen kamerát telepítettünk, de ez sem megoldás. Az Óhegy parkban a kicsiknek megépített sünis játszótéren rendszeresen nagykamaszok ugrálnak a trambulinon vagy ugrálnak a kisháznak a tetejéről rá a trambulinra, és nyilván ezt nem erre az igénybevételre tervezték. Ez folyamatos gond, de én azt is látom, hogy igen jellemző a játszótereken - sokat járok játszótérre - hogy a szülők több figyelmet fordítanak a mobiltelefon kezelésére, mint a gyermekkel való közös játékra, és hosszan lehetne folytatni. Tehát azt gondolom, arra, hogy egy játszótéren hogyan illik egy gyermeknek játszani, hogyan szabad azt igénybe venni, akár sokkal több szülői figyelem is kell, hogy irányuljon, meg a gyermek nevelésére is. A probléma persze nagyon összetett, én ezt tudom, de biztos, hogy az ebben a térségben kialakított játszóterünk is 
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sokkal többet kellett volna, hogy bírjon, hiszen 2014-ben egy átfogó megújítása volt a játszótérnek. Reméljük, hogy most jobban vigyáznak majd rá. A Vásárló utcában nem régen készült el, nagyon népszerűvé vált a hasonló módon kialakított játszótér. Bizakodunk benne, hogy megfelelő lesz a használat. A környezet, a jó környezet, hiszek benne, hogy mindig nevel. Stemler Diána képviselő asszony.
Stemler Diána: Köszönöm a szót. Csak két megjegyzést szeretnék tenni. Egyrészt az anyukák ott a környéken szokták takarítani azt a játszóteret. Együtt szokták felseperni, összeszedni a szemetet, amit mások otthagynak. Másrészt itt sajnos nem csak a nem megfelelő használat és nem csak a kamaszok okoztak problémát, ezt jeleztem is a körzeti megbízottnak, hogy amikor arrafelé járnak, akkor esténként próbáljanak meg kilépni is az autóból és odamenni, mert sajnos odaürítenek abba a játszótérbe, sajnos kutyafuttatónak is használják azt a játszóteret, úgyhogy ott mindenféle különböző problémák jelennek meg. Sajnos ez is okozhatta azt, hogy sokkal gyorsabban amortizálódtak a játszóeszközök ezen a területen. Oda kell figyelnünk mindannyiunknak, közterületfelügyeletnek, képviselőknek, és a lakosoknak is mondtam, hogy mindenféleképpen keressék a Közterület-felügyeletet abban az esetben, hogyha ilyet tapasztalnak. Köszönöm szépen.
Elnök: Köszönöm. Más nem jelentkezik hozzászólásra. Dönteni fogunk, indítom a szavazást.
256/2022. (VIII. 25.) KÖKT határozat
a Budapest X. kerület, Román utcai játszótérre játszóeszközök beszerzéséről(16 igen, egyhangú szavazattal)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete elrendeli a Budapest X. kerület, Román utcai játszótérre játszóeszközök beszerzését, amelyre a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2022. évi költségvetéséről szóló 3/2022. (II. 18.) önkormányzati rendelet 12. melléklet 4. sora (Képviselő-testület általános tartaléka) terhére 8 731 568 Ft (6 875 250 Ft + 1 856 318 Ft áfa) összeget biztosít a költségvetési rendelet 10. mellékletében a Városüzemeltetési Osztály rendelkezési jogkörében.2. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert az előirányzat-átcsoportosítás végrehajtására, valamint a költségvetési rendeletben történő átvezetés érdekében a szükséges intézkedések megtételére.Határidő: azonnalFeladatkörében érintett: a Jegyzői Főosztály vezetőjea Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője
Elnök: Lezárom a napirendi pont tárgyalását.

10. napirendi pont:
A Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Központ bronzplasztikájának megalkotása 

Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester

Elnök: Következőként tárgyaljuk a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Központ bronzplasztikájának megalkotásáról szóló előterjesztést. Indítom a szavazást.
257/2022. (VIII. 25.) KÖKT határozat
a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Központ bronzplasztikájának 
megalkotásáról(16 igen, egyhangú szavazattal)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Központ bronzplasztikája elkészítésének fedezetére 5 791 200 Ft (4 560 000 Ft + 1 231 200 Ft áfa) összeget biztosít a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2022. évi költségvetéséről szóló 3/2022. (II. 18.) önkormányzati rendelet (a 
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továbbiakban: költségvetési rendelet) 12. melléklet 9. sora (Előre nem tervezett feladatok tartaléka) terhére a költségvetési rendelet 10. mellékletében a Városüzemeltetési Osztály rendelkezési jogkörében.2. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert az előirányzat-átcsoportosítás végrehajtására, valamint a költségvetési rendeletben történő átvezetés érdekében a szükséges intézkedés megtételére.Határidő: azonnalFeladatkörében érintett: a Jegyzői Főosztály vezetőjea Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője
Elnök: Lezárom a napirendi pont tárgyalását.

11. napirendi pont:
A Magyar Labdarúgó Szövetség Országos Pályaépítési Program keretében a Liget Grund 

műfüves pálya felújításához szükséges önrész módosítása 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Megnyitom következő napirendi pontunkat, ami a Magyar Labdarúgó Szövetség Országos Pályaépítési Program keretében a Liget Grund műfüves pálya felújításához szükséges önrész módosításáról szól. Indítom a szavazást.
258/2022. (VIII. 25.) KÖKT határozat
a Magyar Labdarúgó Szövetség Országos Pályaépítési Program keretében a Liget Grund 
műfüves pálya felújításához szükséges önrész módosításáról(16 igen, egyhangú szavazattal)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Magyar Labdarúgó Szövetség Országos Pályaépítő Programja keretében az 1102 Budapest, Liget utca 13. szám alatti, 39055/8 hrsz.-ú ingatlanon található Liget Grund műfüves pálya felújításához a Magyar Labdarúgó Szövetség Országos Pályaépítési Program keretében a Liget Grund műfüves pálya felújításához szükséges önrész biztosításáról szóló 81/2022. (III. 24.) KÖKT határozatával biztosított önrészen túl további 371 002 forint önrészt biztosít a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2022. évi költségvetéséről szóló 3/2022. (II. 18.) önkormányzati rendelet 12. melléklet 24. sora (Képviselő-testület általános tartaléka - Felhalmozási tartalék) terhére.2. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert az előirányzat-átcsoportosítás, valamint a költségvetési rendeletben történő átvezetés érdekében a szükséges intézkedések megtételére. Határidő: azonnalFeladatkörében érintett: a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője
Elnök: Lezárom a napirendi pont tárgyalását.

12. napirendi pont:
A Kőbányai és Vasutas TÖREKVÉS M.K. Kulturális-Szabadidő Egyesület támogatása 

Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester

Elnök: Megnyitom a tizenkettest, ami a TÖREKVÉS Kulturális-Szabadidő Egyesület támogatásáról szól. Somlyódy Csaba alpolgármester úr.
Somlyódy Csaba: Köszönöm szépen. Ismét csak azért kértem szót, hiszen nyilvános ülésen vagyunk és nem mindenki tudta nyilván figyelemmel kísérni a dolgoknak az alakulását. A Törekvés Művelődési Központ nem kőbányai önkormányzati intézmény, ellentétben például a Körösi Művelődési Központtal. Tehát nekünk akár semmilyen kötelezettségünk sincs, nem lenne 
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hivatalból a művelődési központ vagy annak tevékenysége, munkatársai, elhelyezése és egyéb vonatkozásában. Azonban el kell mondani, hogy erkölcsileg mégiscsak a miénk, hiszen Kőbányán van több mint 100 éve, itt teljesít egyfajta missziót, itt teljesített - most már múlt időben - egyfajta missziót a tevékenységével. Nemcsak kőbányai, nemcsak országos, hanem azt hiszem, nemzetközileg is olyan produkcióknak volt a helyszíne, mint például a Törekvés Néptáncegyüttes, amely több mint 60 éves múltra tekint vissza. És számtalan olyan dolog - például a sakk szakosztály működése, a társastánc szakosztály vagy egyéb más kulturális tevékenységek, amik kőbányai polgárok százainak, sőt lehet mondani, hogy ezreinek a hétvégéit, hétjöznapjait színesítette. Olyan misszót is ellátott, hogy idős egyedülállóknak talán az egyetlen olyan kapcsolódási pont volt a társadalmi élethez, nagy szavakkal, amikor közösségbe kerülhettek. Nyilvánvalóan az élet megy tovább, mindig korszerűsödik, változik. Itt jelen pillanatban az egyik projekt okán, a Közlekedési Múzeum bizonyos ellátási területei lesznek, ők kapták meg ezt a területet. Bár abban az említett 117-es listában ez is egy fekete filctollal áthúzásra került, úgyhogy most jelen pillanatban nem is tudom, hogy mi lesz vele. Mindenesetre augusztus 30-ával tevékenységét befejezi ez az intézmény. Eddig is támogattuk, eddig is segítettünk erőnkhöz képest, hogy akár a működését, akár bizonyosfajta felújítási tevékenységet vagy pedig kulturális tevékenységet is anyagilag tudjunk szponzorálni a közösség érdekében. Ez most nyilván itt megszűnik, de nem akarjuk, hogy végleg elvesszenek bizonyos részei, amit tudunk, segítünk. így a Törekvés Táncegyüttesnek az elhelyezését a KÖSZI-ben egy szerződés alapján az Önkormányzat segítségével megoldjuk. Ha nem is ideális körülmények között, de mégis a további működését lehetővé tesszük a Körösinek az égisze alatt, és a kiköltözéshez is szeretnénk hozzájárulni, itt is egyrészt egy helyiség biztosításával, másrészt olyan felszerelések vásárlásával, különböző végkielégítések kifizetésének segítésével - nem teljeskörű átvállalásával -, erőnkhöz képest. Erről szól az előterjesztés. Amit, én azt gondolom, még egyszer el kell mondani, nem hivatali kötelezettségünk, hanem erkölcsi kötelezettségünk, egyfajta segítségnyújtás, úgy, hogy aztán természetesen be kell mutatni az egyesületnek azt, hogyan és mire használja föl az említett célra, hogy a tevékenységét így lezárja véglegesen. Nagyon sajnálom, hogy így történik, mert egy nagyon értékes kulturális résszel lesz kevesebb Kőbánya, remélem, hogy a Közlekedési Múzeum megfelelő elhelyezése majd visszapótolja ezt a kulturális élményt.
Elnök: Bízunk benne, illetve ugye az is a tervek között szerepel, hogy ez a költözés átmeneti időre szól - hogy pontosan mi ez az átmeneti idő, az eléggé bizonytalan, de a Közlekedési Múzeum tervezésénél, a terveknél több épület található, azonkívül az egyiknek a kialakítása, felújítása úgy valósulna meg az eddig ismert tervek szerint, hogy ott az egyesület folytathatná a tevékenységét. Illetve - nyilván ezek szóbeli tárgyalásokon elhangzott információk, tehát írásban nem rögzített formában, de ígéret hangzott el arra vonatkozóan is, hogy a Törekvés mostani házát is majd különböző programokon használhatja az egyesület, itt főként a táncegyesületre, tánccsoportra gondolnak. Szavazni fogunk.
259/2022. (VIII. 25.) KÖKT határozat
a Kőbányai és Vasutas TÖREKVÉS M.K. Kulturális-Szabadidő Egyesület támogatásáról (16 igen, egyhangú szavazattal)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete (a továbbiakban: Képviselő-testület) a Kőbányai és Vasutas TÖREKVÉS M.K. Kulturális-Szabadidő Egyesület (székhelye: 1101 Budapest, Könyves Kálmán krt. 25., nyilvántartási száma: 01-02-0003222, képviseli: Vizi Tibor elnök, a továbbiakban: Egyesület) részére legfeljebb 5 000 000 Ft keretösszegű felhalmozási támogatást biztosít az Egyesület székhelyéről történő költözésével összefüggésben felmerült költségek fedezetére a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2022. évi költségvetéséről szóló 3/2022. (II. 18.) önkormányzati rendelet (a továbbiakban: költségvetési rendelet) 12. melléklet 9. sora (az előre nem tervezett feladatok polgármesteri tartaléka) terhére. A keretösszeg kizárólag az előzetes tételes költségjegyzéket vagy árajánlatot tartalmazó kérelem alapján megkötendő támogatási szerződésre használható fel.
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2. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az 1. pont szerinti támogatási szerződések megkötésére, az előirányzat-átcsoportosítás végrehajtására, valamint a költségvetési rendeletben történő átvezetés érdekében a szükséges intézkedés megtételére.Határidő: azonnalFeladatkörében érintett: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetőjea Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője
Elnök: Lezárom a napirendi pont tárgyalását.

13. napirendi pont:
Tájékoztató a lejárt határidejű végrehajtott, valamint a további intézkedést igénylő 

képviselő-testületi határozatokról
Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző

Elnök: A következő, ha jól tartom nyilván - a 13-ast kihagyjuk, ugye, Jegyző úr? - a meghívó szerinti 14-es napirendi pont, amely tájékoztató a lejárt határidejű végrehajtott, valamint a további intézkedést igénylő képviselő-testületi határozatokról.
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a lejárt határidejű 
végrehajtott, valamint a további intézkedést igénylő képviselő-testületi határozatokról szóló 
tájékoztatót megtárgyalta.

Elnök: Lezárom a napirendi pont tárgyalását.
14. napirendi pont:

Tájékoztató a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2022.I-IX. havi 
várható likviditási helyzetéről

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Következőként a likviditásunkat tárgyaljuk.
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Budapest Főváros X. 
kerület Kőbányai Önkormányzat 2022.1-IX. havi várható likviditási helyzetéről szóló tájékoztatót 
megtárgyalta.

Elnök: Ezt a napirendi pontot is lezárom.
A Képviselő-testület 15 fővel határozatképes (Papp Zoltán elhagyta az üléstermet).

15. napirendi pont:
A Kelet-Pesti Tankerületi Központtal kötött támogatási szerződés módosítása 

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: És fölvettünk egy új előterjesztést, a Kelet-Pesti Tankerületi Központtal kötött támogatási szerződés módosításáról, az úszásoktatással kapcsolatban egy határidőt kell módosítanunk. Dönteni tudunk erről. Szavazunk.
260/2022. (VIII. 25.) KÖKT határozat
a Kelet-Pesti Tankerületi Központtal kötött támogatási szerződés módosításáról(15 igen, egyhangú szavazattal)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Kelet-Pesti Tankerületi Központtal kötött, KCO/361-4/2021 iktatószámú támogatási szerződés módosítását a 1. melléklet szerinti tartalommal jóváhagyja.
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2. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az 1. pont szerinti támogatási szerződés módosításának aláírására.Határidő: azonnalFeladatkörében érintett a Humánszolgáltatási Főosztály vezetőjea Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője
1. melléklet a 260/2022. (VIII. 25.) KÖKT határozathoz

TÁMOGATÁSI SZERZŐDÉS 
1. SZÁMÚ MÓDOSÍTÁSAamely létrejött egyrészről a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat (székhelye: 1102 Budapest, Szent László tér 29., PÍR száma: 735737, bankszámlaszáma: OTP Bank Nyrt. 11784009-15510000, képviseli: D. Kovács Róbert Antal polgármester megbízásából Radványi Gábor alpolgármester) mint támogató (a továbbiakban: Támogató),másrészről a Kelet-Pesti Tankerületi Központ (székhelye: 1106 Budapest, Keresztúri út 7-9. PÍR száma: 835211, adószáma: 15835217-2-42, előirányzat-felhasználási keretszámlaszáma: 10032000-00336712-00000000, képviseli: dr. Varjuné dr. Fekete Ildikó tankerületi igazgató) mint támogatott (a továbbiakban: Támogatott),együttesen Szerződő Felek (a továbbiakban: Felek) között az alulírott napon és helyen, az alábbi feltételekkel.A Felek 2021. október 12. napján KCO/361-4/2021 számon támogatási szerződést (a továbbiakban: Szerződés) kötöttek a mindennapos iskolai úszásoktatás 2021/2022. tanévben történő megvalósítása során a tanulók uszodába történő oda-vissza szállításával kapcsolatos költségek finanszírozása érdekében. A Támogatott a 2022. augusztus 10. napján kelt levelében kérte a Támogatótól a Szerződés módosítását. A Felek megállapodnak, hogy a Szerződést az alábbiaknak megfelelően módosítják.1. A Szerződés 5. pontja helyébe a következő szöveg lép:„5. A Támogatott köteles a támogatási összeg felhasználásáról 2022. szeptember 30-áig tételesen elszámolni és írásos, szakmai beszámolót készíteni a Támogató részére.”2. A Szerződés 14. pont b) alpontja helyébe a következő szöveg lép:„14. b) A támogatás elszámolásának alapját a 2021. október 1-je és 2022. augusztus 30-a között kiállított és pénzügyileg teljesített számlák képezhetik.3. A Szerződés egyéb rendelkezései változatlanok maradnak.4. Jelen szerződésmódosítás 3 egymással mindenben megegyező eredeti példányban készült, amelyből 2 példány a Támogatót, 1 példány a Támogatottat illet meg.A Felek a jelen szerződésmódosítást elolvasás és értelmezés után, mint akaratukkal mindenben egyezőt jóváhagyólag aláírják.Budapest, 2022. augusztus „ " Budapest, 2022. augusztus „

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Kelet-Pesti tankerületi Központ
Önkormányzat TámogatottTámogató Dr. Varjuné dr. Fekete IldikóD. Kovács Róbert Antal polgármester tankerületi igazgatómegbízásábólRadványi Gábor alpolgármesterPénzügyi ellenjegyzés:Dr. Végh Lizafőosztályvezető
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Szakmai ellenjegyzés: Jogi ellenjegyzés:Kálmánná Szabó Judit Dr. Kappel Patríciaosztályvezető kamarai jogtanácsos
Elnök: A napirendi pont tárgyalását lezárom.
Elnök: A következő napirendi pontjainkat, egészen a 24-esig zárt ülésen is tárgyalhatnánk, ha valaki erre vonatkozó javaslatot tenne és így döntenénk, de ilyen nincs, így folytatjuk nyilvános ülés keretében, a tizenhatossal, ami egy tájékoztató az Önkormányzat tulajdonában álló lakások elidegenítésére vonatkozó kérelmekről.

16. napirendi pont:
Tájékoztató a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat tulajdonában álló 

lakások elidegenítésére vonatkozó kérelmekről
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Nincs kérdés, hozzászólás.
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Budapest Főváros X. 
kerület Kőbányai Önkormányzat tulajdonában álló lakások elidegenítésére vonatkozó kérelmekről 
szóló tájékoztatót megtárgyalta.

Elnök: Lezárom a napirendi pont tárgyalását.
17. napirendi pont:

A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat tulajdonában álló nem lakás 
céljára szolgáló helyiségek elidegenítése 

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Következőként tárgyaljuk az Önkormányzat tulajdonában álló nem lakás céljára szolgáló helyiségek elidegenítéséről szóló napirendi pontunkat. Itt több ingatlan is megjelenik. Egyben dönthetünk az összesnek az értékesítéséről. Indítom a szavazást.
261/2022. (VIII. 25.) KÖKT határozat
a Budapest X. kerület, Kolozsvári utca 39-43.1. lépcsőház, földszint 1/A szám alatt lévő 
nem lakás céljára szolgáló helyiség elidegenítéséről(15 igen, egyhangú szavazattal)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete az Önkormányzat tulajdonában álló Budapest X. kerület, Kolozsvári utca 39-43. I. lépcsőház, földszint 1/A szám alatt lévő, 39171/2/A/l helyrajzi számú ingatlant a bérlő részére elidegeníti.2. A Képviselő-testület az ingatlan vételárát 4 424 000 Ft összegben határozza meg.3. A Képviselő-testület engedélyezi a 4 424 000 Ft összegű vételár 70%-ának, azaz 3 096 800 Ft összegnek a részletekben történő megfizetését.4. A vevő a 2. pontban meghatározott vételár 30%-át - 1327 200 Ft összeget - a szerződéskötéskor, a fennmaradó vételárhátralék jegybanki alapkamattal növelt összegét tizenkét havi részletben köteles megfizetni.5. A Képviselő-testület felkéri a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt.-t az ajánlati felhívás jogosult részére történő kiküldésére és az adásvételi szerződés megkötésére.Határidő: 2022. szeptember 30.Feladatkörében érintett: a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetőjea Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. vezérigazgatója
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262/2022. (VIII. 25.) KÖKT határozat
a Budapest X. kerület. Liget utca 30. alagsor alatt lévő nem lakás céljára szolgáló helyiség 
elidegenítéséről(15 igen, egyhangú szavazattal)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete az Önkormányzat tulajdonában álló Budapest X. kerület, Liget utca 30. alagsor alatt lévő, 39146/0/A/15 helyrajzi számú ingatlant a bérlő részére elidegeníti.2. A Képviselő-testület az ingatlan vételárát 13 356 000 Ft összegben határozza meg.3. A Képviselő-testület engedélyezi a 13 356 000 Ft összegű vételár 70%-ának, azaz9 349 200 Ft összegnek a részletekben történő megfizetését.4. A vevő a 2. pontban meghatározott vételár 30%-át - 4 006 800 Ft összeget - a szerződéskötéskor, a fennmaradó vételárhátralék jegybanki alapkamattal növelt összegét tizenkét havi részletben köteles megfizetni.5. A Képviselő-testület felkéri a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt.-t az ajánlati felhívás jogosult részére történő kiküldésére és az adásvételi szerződés megkötésére.Határidő: 2022. szeptember 30.Feladatkörében érintett: a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetőjea Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. vezérigazgatója
263/2022. (VIII. 25.) KÖKT határozat
a Budapest X. kerület, Román utca 12. alagsor 2. alatt lévő nem lakás céljára szolgáló 
helyiség elidegenítéséről(15 igen, egyhangú szavazattal)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete az Önkormányzat tulajdonában álló Budapest X. kerület, Román utca 12. alagsor 2. szám alatt lévő, 41783/0/A/12 helyrajzi számú ingatlant a bérlő részére elidegeníti.2. A Képviselő-testület az ingatlan vételárát 6 202 000 Ft összegben határozza meg.3. A Képviselő-testület engedélyezi az 6 202 000 Ft összegű vételár 70%-ának, azaz4 341 400 Ft összegnek a részletekben történő megfizetését.4. A vevő a 2. pontban meghatározott vételár 30%-át - 1860 600 Ft összeget - a szerződéskötéskor, a fennmaradó vételárhátralék jegybanki alapkamattal növelt összegét tizenkét havi részletben köteles megfizetni.5. A Képviselő-testület felkéri a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt.-t az ajánlati felhívás jogosult részére történő kiküldésére és az adásvételi szerződés megkötésére.Határidő: 2022. szeptember 30.Feladatkörében érintett: a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetőjea Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. vezérigazgatója
264/2022. (VIII. 25.) KÖKT határozat
a Budapest X. kerület, Kelemen utca 5. földszint 5. szám alatt lévő nem lakás céljára 
szolgáló helyiség elidegenítéséről(15 igen, egyhangú szavazattal)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete az Önkormányzat tulajdonában álló Budapest X. kerület, Kelemen utca 5. földszint 5. szám alatt lévő, 41549/0/A/5 helyrajzi számú ingatlant a bérlő részére elidegeníti.2. A Képviselő-testület az ingatlan vételárát 22 712 000 Ft összegben határozza meg.3. A Képviselő-testület engedélyezi a 22 712 000 Ft összegű vételár 70%-ának, azaz15 898 400 Ft összegnek a részletekben történő megfizetését.4. A vevő a 2. pontban meghatározott vételár 30%-át - 6 813 600 Ft összeget - a szerződéskötéskor, a fennmaradó vételárhátralék jegybanki alapkamattal növelt összegét tizenkét havi részletben köteles megfizetni.
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5. A Képviselő-testület felkéri a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt.-t az ajánlati felhívás jogosult részére történő kiküldésére és az adásvételi szerződés megkötésére.Határidő: 2022. szeptember 30.Feladatkörében érintett: a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetőjea Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. vezérigazgatója
265/2022. (VIII. 25.) KÖKT határozat
a Budapest X. kerület, Füzér utca 31. szám alatti 8. számú garázs elidegenítéséről(15 igen, egyhangú szavazattal)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete az Önkormányzat tulajdonában álló Budapest X. kerület, Füzér utca 31. szám alatti 8. számú, 39073/0/A/21 helyrajzi számú garázst elidegenítésre kijelöli és értékesíti.2. A Képviselő-testület az ingatlan vételárát az albetéthez tartozó telekterület értékének figyelembevételével 22 700 Ft/m2 összegben határozza meg.3. A Képviselő-testület felkéri a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt.-t az ajánlati felhívás jogosult részére történő megküldésére és az adásvételi szerződés megkötésére.Határidő: 2022. szeptember 30.Feladatkörében érintett: a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetőjea Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. vezérigazgatója
Elnök: Lezárom a napirendi pont tárgyalását.

18. napirendi pont: 
A Budapest X. kerület, Harmat utca 144. szám alatti park fejlesztése 

Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester

Elnök: Következőként tárgyaljuk a Harmat utca 144. szám alatti park fejlesztéséről szóló előterjesztésünket. Weeber Tibor alpolgármester úrnak adok szót.
Weeber Tibor: Lakossági kérésre indult ez a fejlesztés, és úgy gondolom, hogy ott van egy olyan nagyobb csoport, akik nagyon szeretik a pingpongot, és kérték, hogy javítsuk azt a környezetet, illetve bővítsük azt a lehetőséget, és erre próbáltunk reagálni. Ott nagyon sok ember él, hiszen hat nagy panel szalagház van, ahol egyébkén nemcsak gyerekek használják, hanem felnőttek, szülők is, úgyhogy örömmel, és a mostani képviselői lehetőséggel élve tudunk itt egy komolyabb fejlesztést csinálni, nem is csak a pingpongasztalnál, hanem kisebb ráncfelvarrásokkal ott a területen. Köszönöm szépen a munkáját az irodának.
Elnök: Más nem jelentkezik hozzászólásra, szavazni fogunk.
266/2022. (VIII. 25.) KÖKT határozat
a Budapest X. kerület, Harmat utca 144. szám alatti park fejlesztéséről(15 igen, egyhangú szavazattal)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete elrendeli a Budapest X. kerület, Harmat utca 144. szám alatti park fejlesztését.2. A Képviselő-testület az 1. pont szerinti fejlesztés fedezetét bruttó 6 214 872 Ft összegben a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2022. évi költségvetéséről szóló 3/2022. (II. 18.) önkormányzati rendelet (a továbbiakban: költségvetési rendelet) 12. melléklet 4. sora (Képviselő-testület általános tartaléka) terhére biztosítja, a költségvetési rendelet 10. mellékletében a Városüzemeltetési Osztály rendelkezési jogkörében.3. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert az előirányzat-átcsoportosítás végrehajtására, valamint a költségvetési rendeletben történő átvezetés érdekében a szükséges intézkedések megtételére.Határidő: azonnal
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Feladatkörében érintett: a Jegyzői Főosztály vezetőjea Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője
Elnök: Lezárom a napirendi pont tárgyalását.
A Képviselő-testület 16 fővel határozatképest (Papp Zoltán visszatért az ülésterembe).

19. napirendi pont:
A Budapest X. kerület, Kolozsvári utca 29-31. szám alatti lakóingatlan területén 

kerékpártároló létesítése
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: A következő a Kolozsvári utca 29-31. szám alatti lakóingatlan területén kerékpártároló létesítése. Radványi Gábor az előterjesztője. Jegyző úr is szeretne szólni utána. Alpolgármester úr.
Radványi Gábor: Csak röviden annyit, hogy előttem már két képviselő is, Stemler Diána és Weeber Tibor a saját körzetére vonatkozó képviselői költségkeretet érintő kérdésekben megnyilatkozott. Én szeretném jelezni, hogy minden képviselőnek, akinek az előterjesztése már eljut ebbe a fázisba, hogy testületi ülésre kerül, azt én maximálisan támogatni fogom, mégpedig azért, mert azt gondolom, hogy ezek mindenképpen a lakossággal történő konszenzus alapján kerülnek ide be, úgyhogy várjuk a következő időszakban is az ilyen jellegű képviselői előterjesztéseket. Köszönöm.
Elnök: Jegyző úr.
Dr. Szabó Krisztián: Köszönöm szépen. Elnézést kérek, a határozattervezetben van egy számszaki hiba.
Dr. Szabó Krisztián jegyző szóbeli módosító javaslata: A határozattervezet 2. pontjában az „1 708 794 Ft” szövegrész helyébe az „1 780 794 Ft” szöveg lép.Indokolás: a számszaki hiba kerül javításra.

(376/1. módosító javaslat) 
Az előterjesztő támogatja a 376/1. módosító javaslatot.

Elnök: (Kitérő megjegyzést tesz a számszaki hibák vonatkozásában, amely a jelenlévők körében 
derültséget okoz.) Szavazni arról fogunk, amit Jegyző úr módosítóként felolvasott, mert Alpolgármester úr ezt abszolút támogatja, hogy eszerint hozzuk meg a döntésünket. Indítom a szavazást.
267/2022. (VIII. 25.) KÖKT határozat
a Budapest X. kerület, Kolozsvári utca 29-31. szám alatti lakóingatlan területén 
kerékpártároló létesítéséről(16 igen, egyhangú szavazattal)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete elrendeli a Budapest X. kerület, Kolozsvári utca 29-31. szám alatti ingatlan területén kerékpártároló kialakítását.2. A Képviselő-testület az 1. pont szerinti feladat fedezetét 1 780 794 Ft összegben a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2022. évi költségvetéséről szóló 3/2022. (II. 18.) önkormányzati rendelet (a továbbiakban: költségvetési rendelet) 12. melléklet 4. sora (Képviselő-testület általános tartaléka) terhére biztosítja a költségvetési rendelet 10. mellékletében a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. rendelkezési jogkörében.
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3. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert az előirányzat-átcsoportosítás végrehajtására, valamint a költségvetési rendeletben történő átvezetés érdekében a szükséges intézkedés megtételére.Határidő: azonnalFeladatkörében érintett: a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetőjea Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. vezérigazgatója
Elnök: Lezárom a napirendi pont tárgyalását.

20. napirendi pont:
Fitneszeszközök telepítése érdekében a Kőbányai Szivárvány Nonprofit Kft. 

felhalmozási támogatási előirányzatának emelése
Előterjesztő: Dr. Mátrai Gábor Imre és Molnár Róbert önkormányzati képviselők

Elnök: A következő napirendi pontunk fitneszeszközök telepítése a Kőbányai Szivárvány Idősotthon területén. Dr Mátrai Gábor Imre és Molnár Róbert képviselők az előterjesztők.
Dr. Mátrai Gábor Imre: Köszönöm szépen, Polgármester úr. Ha képviselőtársaim is szóltak, én is szeretném kiegészíteni annyiban, hogy Molnár képviselőtársammal együtt kezdeményeztük az előterjesztést, abból az indokból, hogy az előző járványidőszakból kifolyólag sajnos a Szivárvány Idősek Otthonába a nyugdíjasokat nem engedték be, érintette őket az az elzártság és izoláció, amely magát a mozgásszervi életmódot is befolyásolta irányukban. Az ő kezdeményezésükre - még támogató aláírásokat is gyűjtöttek a nyugdíjasok, hogy ilyen eszközök kihelyezésre kerüljenek, de természetesen figyelembe véve az életkori sajátosságokat, olyan eszközök lesznek kihelyezve, amelyek az ő mozgásukat biztosítják. Kérem a Testület jóváhagyását ezeknek a kihelyezéséhez és köszönöm szépen a Városüzemeltetési Osztály munkáját ebben. Köszönöm.
Elnök: Döntéshozatal következik, indítom a szavazást.
268/2022. (VIII. 25.) KÖKT határozat
a Kőbányai Szivárvány Nonprofit Kft. fitneszeszközök telepítése céljából történő 
támogatásáról(16 igen, egyhangú szavazattal)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Kőbányai Szivárvány Nonprofit Kft. részére 3 097 606 Ft felhalmozási célú támogatást biztosít kültéri fitneszeszközök beszerzésére és telepítésére a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2022. évi költségvetéséről szóló 3/2022. (II. 18.) önkormányzati rendelet (a továbbiakban: költségvetési rendelet) 12. melléklet 4. sora (Képviselő-testület általános tartaléka) terhére.2. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az 1. melléklet szerinti tartalmú támogatási szerződés megkötésére, az előirányzat-átcsoportosítás végrehajtására, valamint a költségvetési rendeletben történő átvezetés érdekében a szükséges intézkedés megtételére. Határidő: azonnalFeladatkörében érintett: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetőjea Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője
Elnök: Majdnem lemaradt a szavazatom, mintha nem szeretném, hogy ebben az életszakaszban is aktívak legyenek az emberek. Lezárom a napirendi pont tárgyalását.
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21. számú előterjesztés:
A Magyar Patrióták Közössége részére történelmi-ismeretterjesztő rendezvény 

megtartása céljára ingatlanok használatba adása
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Következőként a Magyar Patrióták Közössége részére történelmi-ismeretterjesztő rendezvény megtartása céljára ingatlanok használatba adását fogjuk tárgyalni. A Királyfeszt 2. Szavazunk.
269/2022. (VIII. 25.) KÖKT határozat
a Magyar Patrióták Közössége részére történelmi-ismeretterjesztő rendezvény 
megtartása céljára ingatlanok használatba adásáról(16 igen, egyhangú szavazattal)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Budapest X. kerület, 42717/1 (6982 m2) és a 42720/2 (4505 m2) helyrajzi számú ingatlanokat a Magyar Patrióták Közössége (székhelye: 1024 Budapest, Margit körút 31-33. 4. emelet 5., nyilvántartási száma: 01-02-0015490, adószáma: 18619483-1-41, képviseli: Hetzmann Róbert elnök) térítésmentes használatába adja történelmi-ismeretterjesztő rendezvény megtartása céljára 2022. szeptember 9. napjától 2022. szeptember 12. napjáig tartó határozott időre azzal, hogy a rendezvény megtartásához szükséges, jogszabályban előírt engedélyek beszerzése a használó feladata.2. A Képviselő-testület felkéri a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt.-t az 1. pontban meghatározott használati szerződés megkötésére.Határidő: 2022. augusztus 31.Feladatkörében érintett: a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetőjea Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. vezérigazgatója
Elnök: Indulhat a Királyfeszt. Lezárom a napirendi pont tárgyalását.

22. napirendi pont:
A Budapest X. kerület, Bánya utca 32. szám alatti épületben lévő tornateremnek és két 

tanteremnek a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Kft. részére történő 
térítésmentes használatba adása

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Következőként a Bánya utca 32. szám alatti épületben lévő tornateremnek és két tanteremnek a Körösi részére történő térítésmentes használatba adását tárgyaljuk. Itt sincs hozzászólásra jelentkezés, szavazás viszont igen.
270/2022. (VIII. 25.) KÖKT határozat
a Budapest X. kerület, Bánya utca 32. szám alatti épületben lévő tornateremnek és két 
tanteremnek a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Kft. részére történő 
térítésmentes használatba adásáról(16 igen, egyhangú szavazattal)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Budapest X. kerület, Bánya utca 32. szám alatti épület (helyrajzi szám: 41411) 3. emeletén lévő, 100 m2 alapterületű tornatermet, valamint a tornaterem mellett elhelyezkedő, összesen 113 m2 (52,50 és 51,11 m2) alapterületű tantermeket a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Kft. (székhelye: 1105 Budapest, Szent László tér 7-14., cégjegyzékszáma: 01-09-207493, adószáma: 25307610-2-42, képviseli: Győrffy László ügyvezető) részére karateedzések megtartása céljára 2022. szeptember 1. napjától határozatlan időre, 3 hónapos felmondási idő kikötésével használatba adja.
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2. Az 1. pont szerinti helyiségek térítésmentes használatra kerülnek átadásra azzal, hogy a felmerülő közüzemi díjakat a használó köteles megfizetni a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. továbbszámlázása alapján.3. A Képviselő-testület felkéri a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt.-t, hogy a használatba adással kapcsolatban tegye meg a szükséges intézkedéseket.Határidő: 2022. augusztus 31.Feladatkörében érintett: a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetőjea Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. vezérigazgatója
Elnök: Lezárom a napirendi pont tárgyalását.

23. napirendi pont:
A Budapest X. kerület, Salgótarjáni utca 49. szám alatti A lépcsőházban lévő, 262 m2 

alapterületű helyiségnek a Kőbányai és Vasutas TÖREKVÉS M.K. Kulturális-Szabadidő 
Egyesület részére történő térítésmentes használatba adása

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Megnyitom a következőt, amelynek keretében a Salgótarjáni utca 49. szám alatt adnánk a Törekvés részére egy helyiséget térítésmentesen. Indítom a szavazást.
271/2022. (VIII. 25.) KÖKT határozat
a Budapest X. kerület. Salgótarjáni utca 49. szám alatti A lépcsőházban lévő, 262 m2 
alapterületű helyiségnek a Kőbányai és Vasutas TÖREKVÉS M.K. Kulturális-Szabadidő 
Egyesület részére történő térítésmentes használatba adásáról(16 igen, egyhangú szavazattal)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Budapest X. kerület, Salgótarjáni utca 49. szám alatti A lépcsőházban lévő, 262 m2 alapterületű helyiséget (hrsz: 38911/10/A/l) a Kőbányai és Vasutas TÖREKVÉS M.K. Kulturális-Szabadidő Egyesület (székhelye: 1101 Budapest, Könyves Kálmán körút 25., nyilvántartási száma: 01-02-0003222, adószáma: 19650641-2-42, képviseli: Vizi Tibor elnök) részére raktározás céljára 2022. szeptember 1. napjától határozatlan időre, 3 hónapos felmondási idő kikötésével használatba adja.2. Az 1. pont szerinti helyiség térítésmentes használatra kerül átadásra azzal, hogy a helyiség használatával kapcsolatban felmerülő közüzemi díjakat a használó köteles megfizetni.3. A Képviselő-testület az óvadék mértékét 20 000 Ft összegben állapítja meg.4. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a használatba adással kapcsolatban tegye meg a szükséges intézkedéseket.Határidő: 2022. augusztus 31.Feladatkörében érintett: a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetőjea Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. vezérigazgatója
Elnök: Lezárom a napirendi pont tárgyalását.

24. napirendi pont:
A Budapest X. kerület, Bebek utca 1. szám alatt lévő irodaépület földszinti helyiségeinek 

és udvarának ingyenes használatba adása
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Megnyitom a 24. napirendi pont tárgyalását, amely a Bebek utca 1. szám alatt lévő iroda épületében egy helyiség használatba adását jelenti a Segítő Angyalok Állatmentés Kft. részére. Döntéshozatal következik.
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272/2022. (VIII. 25.) KÖKT határozat
a Budapest X. kerület, Bebek utca 1. szám alatt lévő irodaépület földszinti helyiségeinek 
és udvarának ingyenes használatba adásáról(16 igen, egyhangú szavazattal)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Budapest X. kerület, Bebek utca 1. szám alatti ingatlanon (helyrajzi száma: 41404) található irodaépület 193 m2 nagyságú földszinti részét, valamint az épülethez tartozó udvart a Segítő Angyalok Állatmentés Kft. (székhelye: 1237 Budapest, Temető sor 183720 hrsz., cégjegyzékszáma: 01-09- 304441, adószáma: 26147945-2-43, bankszámlaszáma: OTP Bank 11718000-22387596, képviseli: Csikós Viktória Fruzsina ügyvezető) részére a Kőbányai Önkormányzattal kötött vállalkozási szerződés alapján Kőbányán mentett, illetve átvett állatok átmeneti elhelyezése, ellátása, valamint orvosi kezelése céljából 2022. július 1. napjától kezdődően a vállalkozási szerződés alapján az állatvédelmi feladatok ellátásának idejére használatba adja.2. Az 1. pont szerinti helyiség és udvar térítésmentes használatra kerül átadásra azzal, hogy a helyiség használatával kapcsolatban felmerülő közüzemi díjakat a használó köteles megfizetni.3. A Képviselő-testület az óvadék mértékét 20 000 Ft összegben állapítja meg.4. A Képviselő-testület felkéri a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt.-t, hogy a használatba adással kapcsolatban tegye meg a szükséges intézkedéseket.Határidő: 2022. augusztus 31.Feladatkörében érintett: a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetőjea Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. vezérigazgatója
Elnök: Lezárom a napirendi pont tárgyalását, és egyben tájékoztatok mindenkit, hogy zárt ülés következik. [A vendégek elhagyják az üléstermet.)

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete az Mötv. 46. § (2) 
bekezdés a) pontja alapján zárt ülésen tárgyalja a következő napirendi pontokat,

25. napirendi pont:
A JCDecaux Hungary Zrt. közterület-használati hozzájárulás iránti kérelme 

Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete az Mötv. 46. § (2) 
bekezdés a) pontja alapján zárt ülésen tárgyalja a 25. napirendi pontot.

ZÁRT ÜLÉS

26. napirendi pont: 
Szociális tárgyú fellebbezések elbírálása 

Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete az Mötv. 46. § (2) 
bekezdés a) pontja alapján zárt ülésen tárgyalja a 26. napirendi pontot.

ZÁRT ÜLÉS

Elnök: Köszönöm mindenkinek a munkáját. Rövid az idő: szeptember 15-én újfent képviselőtestületi ülést tartunk, addig viszont számos rendezvény és program. Még egyszer megköszönöm a részvételt, megállapítom, hogy a Képviselő-testület az elfogadott napirendjét megtárgyalta.Napirend után még Papp Zoltán képviselő úr kér szót.
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Papp Zoltán: Köszönöm szépen a szót. Polgármester úr bevezetőjében említette a kulturális eseményeket, egy nagyon rövid kiegészítést szeretnék tenni. Ma 18 órakor a Helytörténeti Gyűjtemény kertjében lesz egy zenés kalandozás a Duna Filharmonikusokkal. Felhívom mindenkinek a figyelmét, hogyha valakit érdekel.
Elnök: Hogyha Képviselő úr tud jegyet szerezni. Mert ingyenes, de regisztrációhoz kötött. Már hetekkel ezelőtt sokszorosan meghaladta az igény a lehetőségeket. De biztos, hogy senkit nem zárnak ki a házból. Egy nagyon izgalmas programra készül a Duna Szimfonikusok - azért nem említettem egyébként, mert már megtelt a ház -, akik egyébként egy kis kamarakoncertre készültek pár taggal, majd megtapasztalva a helyszín lehetőségeit, adottságát, úgy döntöttek, hogy teljes létszámban ott lesznek. Szerencsére a Helytörténeti Gyűjtemény egyre inkább rangot, helyet, szerepet kap nemcsak az alapfunkció tekintetében, hanem egyéb programok vonatkozásában is. Ez volt a szándék. Meg a Duna Szimfonikusok egyre jobban itt vannak. A Hoptop is - ha már a hétvége programjainál tartunk - jubileumi rendezvényt tart a Maglódi úton a Billog Street Fooddal összekapcsolódva. Tehát ez a pár hét, szeptember, október eleje minden hétvégére hoz 4-5-6 programot legalább. De a SOCCÁ-n is ott lesz a Hoptop.
Dr. Szabó Krisztián: Még tart az ülés, Polgármester úr.
Elnök: Még tart az ülés? Bocsánat. Én már berekesztettem egyszer, csak utána jött egy napirend utáni. Már berekesztem.
A képviselő-testületi ülés befejezésének ideje: 10.41 óra.
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A jegyzőkönyv mellékletei

J meghívó, előterjesztések (elektronikus adathordozón)

J jelenléti ívülésről készült hangfelvétel (elektronikus adathordozón)□ Zárt ülésen tárgyalt napirendi pontokhoz tartozó döntések, melyek az SZMSZ20. § (4) bekezdésében foglaltak alapján a nyilvános ülés jegyzőkönyvének részét képezik.□ írásban benyújtott módosító javaslat□ jegyző törvényességi észrevétele□ interpelláció
S titkos és név szerinti szavazásról készült jegyzőkönyv□ felszólalási jegy

36



JELENLÉTI ÍV

2022. augusztus 25-én megtartott képviselő-testületi üléshez

A Képviselő-testület tagjai:

1. D. Kovács Róbert Antal polgármester
2. Ács Andrea
3. Akócs Zoltán
4. Dr. Horváth Márk
5. Huszti-Vouszka András Norbert
6. Kovács Róbert tanácsnok
7. Major Petra
8. Marksteinné Molnár Julianna
9. Dr. Mátrai Gábor Imre
10. Molnár Róbert
11. Mustó Géza Zoltán alpolgármester
12. Dr. Pap Sándor tanácsnok
13. Papp Zoltán
14. Radványi Gábor alpolgármester
15. Somlyódy Csaba alpolgármester
16. Stemler Diána
17. Weeber Tibor József alpolgármester
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Tanácskozási joggal résztDr. Szabó Krisztián jegyző Hegedűs Károly aljegyző Dr. Ács ViktóriaApagyi Krisztián Balsai Judit Katalin Bulla KingaDr. Czagányi Cecília Cserteg ImreDr. Egervári Éva Ehrenberger Krisztina Felföldi Barnabás Herendi-Mezei Judit Horváth AttilaHorváthné dr. Tóth Enikő Kálmánná Szabó Judit Dr. Kappel Patrícia Anna Kármán KittiKárpáti Beatrix Korányiné Csősz Anna Kardosné Terebes Tímea Marton RolandMóré Tünde Dr. Mózer Éva Mozsár Ágnes Nábrádi András Nagy András Dr. Nagy Jolán Nagyné Berecz Györgyi Novák AndreaSiemné Topánka Eszter
öt Ilijét



Dr. Súlyán Tamás Dr. Szüts Korinna Dr. Tóth ErzsébetVarga TibornéDr. Végh Liza
Országgyűlési képviselők:

Arató GergelyBakos BernadettDunai Mónika ..ZÍZ^.
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A nemzetiségi önkormányzatok képviseletében:

Kőbányai Bolgár Önkormányzat
Kőbányai Görög Önkormányzat
Kőbányai Horvát Önkormányzat
Kőbányai Lengyel Önkormányzat
Kőbányai Német Önkormányzat
Kőbányai Örmény Önkormányzat
Kőbányai Roma Önkormányzat
Kőbányai Román Önkormányzat
Kőbányai Szerb Önkormányzat
Kőbányai Ukrán Önkormányzat
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A képviselő-testület bizottságai nem képviselő tagjai:

Almádi Krisztina Éva
Arold Imre György
Bolyán András
Gál Judit
Geráné Mészáros Zsuzsanna Ibolya
Gerstenbrein György
Gerzson Sarolta
Hódi Richárd
Irmalós Bence
Kis Miklós
Kollátosz Fotisz
Lakatos Béla Lajos
Páll László
Dr. Péter Norbert
Dr. Som László Sándor
Tóth Lívia
Varga István
Vincze Sándor
Zsolt Ferenc
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Meghívottak:

Dr. Bánhidi FerencDr. Barczi Szilvia TündeBaricska Norbert TamásBenkóné Turcsányi IldikóDeézsi TiborFehér GyöngyiGéczi BélaGöncziné Sárvári GabriellaGyőrffy LászlóJandó ÁgnesKiss Attila IstvánKuróczi PálLajtai FerencnéLaukó ZsófiaNémethné Lehoczki KláraOláh CsabaDr. Óváry CsabaSánta ÁronSzabó ErnőSzabó LászlóDr. Varjuné dr. Fekete Ildikó
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Név szerinti szavazás eredményét rögzítő jegyzőkönyv 
a „Földgázenergia beszerzése 2022." tárgyú közbeszerzési eljárás eredményének 

megállapításáról szóló előterjesztés 1. melléklet szerinti határozattervezetről, amely a Képviselő-testület 2022. augusztus 25-én megtartott üléséről készült jegyzőkönyv mellékletét képezi.A Képviselő-testület tagjai által leadott szavazatok: IGEN NEM TARTÓZKODÁS1. D. Kovács Róbert Antal polgármester X2. Ács Andrea3. Akócs Zoltán X4. Dr. Horváth Márk X5. Huszti András Norbert X6. Kovács Róbert tanácsnok X7. Major Petra X8. Marksteinné Molnár Julianna9. Dr. Mátrai Gábor Imre10. Molnár Róbert -------------------------------------------11. Mustó Géza Zoltán alpolgármester12. Dr. Pap Sándor tanácsnok13. Papp Zoltán X14. Radványi Gábor alpolgármester15. Somlyódy Csaba alpolgármester16. Stemler Diána X17. Weeber Tibor József alpolgármester X
A név szerinti szavazás eredménye

A közbeszerzésekről szóló 2015. évi CXLIII. törvény 27. § (5) bekezdése, valamint a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 31/2011. (IX. 23.) önkormányzati rendelet 64. § (2) bekezdése alapján.
polgármester


